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Kerajaan Selangor komi-
ted untuk menjadi an-    
tara hab aeroangkasa  

glo    bal dan mengekalkan kedu-
dukannya sebagai peserta 
utama dalam industri berke-
naan di Malaysia.

Menteri Besarnya, Amirudin 
Shari, berkata kerajaan negeri 
sedang mengambil langkah  
strategik yang sejajar dengan 
permintaan semasa global 
dengan melaksanakan penyeli-
dikan dan pembangunan (R&D) 
strategik; perancangan dan 

pelaksanaan berkesan.
Beliau berkata, sejak awal 

suku keempat tahun lalu, 
Selangor memutuskan untuk 
menyemak semula strategi 
bagi memastikan pembangu-
nan selanjutnya bagi industri 
aeroangkasa dan penerbangan 
di dalam negeri itu.

Katanya, pembangunan ber- 
terusan dalam industri itu  
akan membolehkan Selangor 
menjadi salah satu hab aero-
angkasa global dan menge- 
kalkannya sebagai peserta 
utama dalam industri itu di 
negara ini.

Rundingan dengan 
syarikat antarabangsa
“Ini (pembangunan berterusan 
industri aeroangkasa) akan 
terus mengekalkan pertum-
buhan ekonomi negeri, pada 
masa sama menjadi penyum-
bang utama kepada Keluaran 
Dalam Negara Kasar (KDNK) 
Malaysia,” katanya.

  Beliau berkata demikian 
pada program Town Hall Selan-
gor Aerospace Action Plan dan 
majlis memeterai perjanjian 
persefahaman antara Invest 

Selangor Bhd dan UMW Deve-
lopment Sdn Bhd (UMWD) di 
Subang, semalam.

Yang hadir sama Ketua Pega-
wai Eksekutif Invest Selangor, 
Datuk Hasan Azhari Idris dan 
Presiden UMWD, Dr Wafi Nazrin 
Abdul Hamid.

Amirudin berkata, setakat 
ini, Selangor adalah hab bagi 
industri aeroangkasa dan pe- 
nerbangan di Malaysia dengan 
lebih 62 peratus peserta aero-
angkasa beroperasi di negeri  
itu.

Beliau berkata, kerajaan 
negeri berminat untuk mena-
rik lebih banyak syarikat MRO 
beroperasi di Selangor dan 
memperbanyakkan kawasan 
perkilangan pesawat.

Katanya, kerajaan negeri juga 
sudah mula berunding dengan 
syarikat antarabangsa untuk 
menempatkan operasi mereka 
di Selangor.

MoU Invest Selangor, UMWD
Sementara itu, mengulas me -
ngenai MoU antara Invest Sela -
ngor dan UMWD, Wafi Nazrin 
berkata, ia bertujuan untuk 
memudahkan perbincangan 

dalam memasarkan dan mem-
promosikan UMW High Value 
Manufacturing Park (UMW 
HVM Park) di Serendah.

Katanya, ketika ini UMWD 
sedang berunding dengan be  -
berapa syarikat tempatan dan 
antarabangsa yang berminat 
untuk beroperasi di taman ber-
kenaan.

UMW HVM Park dibangun-
kan UMWD dengan tumpu     an 
pada industri pembuatan ber-
nilai tinggi, dipacu oleh aero-
angkasa, selain merang  kumi 
industri yang memerlukan 
proses pembuatan maju.

Sementara itu, Frost & Sulli-
van yang juga perunding dan 
penyedia bersama bagi Pelan 
Tindakan Khas Hala Tuju In  -
dustri Aeroangkasa Selangor 
mencadangkan mencadangkan 
tujuh bidang yang perlu diberi 
perhatian oleh kerajaan Sela -
ngor dalam menyediakan Pelan 
Tindakan Hala Tuju Industri 
Aeroangkasa Selangor.

Tujuh bidang berkenaan 
ialah infrastruktur; peraturan; 
insentif; pembiayaan; pendidi-
kan dan latihan; akses pasaran 
dan tindakan inisiatif lain.

 Rancang 
tarik lebih 
banyak syarikat 
MRO, kawasan  
perkilangan 
pesawat

Selangor komited perluas  
industri aeroangkasa

Amirudin  (tiga 
dari kiri) pada 
majlis memeterai 
perjanjian 
persefahaman 
antara Invest 
Selangor Bhd  
dan UMWD  
di Subang, 
semalam.
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‘Bayaran mahal, perkhidmatan tak seperti dijanji’
Hulu Langat: Bayaran mahal, te-
tapi perkhidmatan mengecewa-
kan. Itu keluhan penduduk mis-
kin di beberapa rumah pangsa
kos rendah sekitar kawasan De-
wan Undangan Negeri (DUN) Se-
menyih, yang tidak berpuas hati
dengan perkhidmatan penguru-
san sampah dan persekitaran ke-
diamanmereka oleh syarikat kon-
traktor pembersihan.
Beberapa penduduk ditemui

yang kebanyakan berpendapatan
sekitar RM1,000 sebulan, mendak-
wa syarikat dilantik Majlis Perban-
daran Kajang (MPKj) itu menge-
nakan bayaran yang mahal, na-
mun perkhidmatan diberikan
tidak seperti yang dijanjikan.
Penduduk rumah pangsa Bangi

Jaya, Rogayah Ahmad, 53, berkata
mereka dikenakan bayaran RM66
sebulan untuk perkhidmatan pem-
bersihan sampah, longkang, rum-
put dan penyelenggaraan lain.

Bagaimanapun, katanya, pekerja
syarikat itu hanya datang menya-
pu sampah sekali seminggu sahaja,
hingga keadaan kediaman mereka
menjadi kotor dan tidak kemas.
“Dulu, kami lantik pekerja pem-

bersihan sendiri dengan bayaran
RM33 sebulan oleh setiap pendu-
duk. Oleh sebab ramai takmampu
membayarnya, maka perkhidma-
tan itu terpaksa dihentikan.
“Namun, bermula bulan lalu,

syarikat lantikanMPKj tiba-tiba da-
tang menampal memo menyata-
kan kami perlu membayar RM66
setiap bulan, sedangkan RM33 pun
ramai yang tak mampu bayar.
“Lebih teruk, pekerjamereka ha-

nya datang sapu sampah sekali
seminggu. Longkang tidak diber-
sihkan.Rumputpulapanjanghing-
ga menjadi tempat pembiakan
nyamuk,” katanya yang bekerja ki-
lang.
Penduduk Pangsapuri Sri Hane-

co, Rosli Abdul Kader, 53, berkata
kawasanperumahannya turutber-
depan masalah sama, malah ada
pekerja pembersihan pulang awal
daripada waktu bekerja mereka.
“Mereka sepatutnya datang

membersihkan kawasan kedia-
mankami antara jam8pagi hingga
5petang, tetapimerekapulang jam
11 pagi. Datang pun hanya sapu
sampah.

Rela kembalikan cukai taksiran
“Kami lebih rela kerajaan negeri
kembalikan cukai taksiran yang
berjumlah RM104 setahun dan ja-
dikannya sebagai kos penyeleng-
garaan, berbanding kos dikenakan
syarikat itu yang berjumlah RM792
setahun.
“Malah, keadaan kami di Pang-

sapuri Sri Haneco juga seperti ter-
gantung kerana sampai sekarang
belum mendapat geran rumah,”
katanya.

Penduduk Pangsapuri Mutiara
Taman Bukit Semenyih, R Muthu-
krishnan, 46, pula berharap MPKj
dapat meneliti semula pelantikan
syarikat itu, khususnya kadar ba-
yaranyangmahal, berbandingper-
khidmatan diberikan.
“Kami tidak sokong bayaran

RM66 sebulan ini kerana pendu-
duk rumah pangsa ini ramai yang
miskin,” katanya.
Pekerja kilang, P Nithiya, 36,

yang menetap di Pangsapuri Seri
Mawar, berkata pekerja kontraktor
itu hanya menyapu sampah di ba-
hagian bawah dan tidak naik un-
tuk membersihkan tingkat empat
dan lima.
“Mereka sepatutnya naik dan

membersihkan tingkat atas yang
sangat kotor kerana ada rumah
kosong di tingkat empat dan lima
yang menjadi tempat individu tak
bertanggungjawab membuang
sampah,” katanya.

Bermula bulan lalu,
syarikat lantikan MPKj
tiba-tiba datang
menampal memo
menyatakan kami perlu
membayar RM66 setiap
bulan, sedangkan RM33
pun ramai yang tak
mampu bayar”

Rogayah Ahmad,
Penduduk rumah pangsa
Bangi Jaya

PEMBERSIHAN SAMPAH, PERSEKITARAN
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Kerajaan 
tiada aspirasi 
perkasa 
institusi awam 
HULU LANGAT 25 Feb: 
Parti Sosialis Malaysia 
(PSM) menganggap 
kerajaan Pakatan Harapan 
(PH) tidak mempunyai 
aspirasi untuk membina 
lebih banyak institut 
pengajian tinggi awam 
dan meningkatkan 
kapasiti pengambilan ke 
dalam universiti itu. 

Ketua Biro Pendidikan 
Pemuda PSM, N. G. 
Gandipan berkata, 
hal berkenaan telah 
membuatkan ramai 
pelajar terpaksa memilih 
melanjutkan pendidikan 
ke universiti swasta 
yang kebanyakannya 
menawarkan kursus pada 
harga mahal. 

Katanya, pelajar 
kemudiannya terpaksa 
berhutang untuk 
membayar semula kos 
pengajian walaupun 
belum lagi mendapat 
pekerjaan. 

"Kalau kita lihat 
pelajar yang tamat 
pengajian Sijil Pelajaran 
Malaysia (SPM) dan Sijil 
Tinggi Persekolahan 
Malaysia (STPM) semakin 
bertambah setiap 
tahun, namun adakah 
universiti awam dapat 
meningkatkan kapasiti 
pelajar? 

"Malah, ada beberapa 
institusi pendidikan tinggi 
yang dimiliki kerajaan 
menerusi syarikat milik 
kerajaan (GLC) pula 
dilihat masih berfungsi 
dan bermotif keuntungan 
dengan menawarkan 
kursus sehingga ribuan 
ringgit," katanya. 

Beliau berkata demikian 
kepada pemberita dalam 
sidang akhbar di pejabat 
PSM Semenyih di sini 
hari ini. Yang turut hadir, 
calon PSM bagi Pilihan 
Raya Kecil (PRK) Dewan 
Undangan Negeri (DUN) 
Semenyih, Nik Aziz Afiq 
Abdul. 

Dalam pada itu, Nik 
Aziz Afiq berharap supaya 
Kerajaan Negeri Selangor 
mengambil langkah 
proaktif menyelesaikan 
beberapa isu berkaitan 
pendidikan di Semenyih 
termasuk menawarkan 
semula tingkatan enam 
dan menyelesaikan isu 
yuran kediaman terlalu 
tinggi di Kolej Universiti 
Islam Antarabangsa 
Selangor (Kuis). 
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Saya jurutera, penyelesai 
masalah, yakini saya! - Aiman 
OlehAZMAN IBRAHIM 
pengarang@utusan.com.my 

• HULU LANGAT 25 FEB. 

UCAPAN calon Pakatan 
Harapan (PH), Muham-
mad Aiman Zainali se-

makin baik dan meyakinkan 
pada saat-saat memasuki ming-
gu terakhir berkempen Pilihan 
Raya Kecil (PRK) Dewan Unda-
ngan Negeri (DUN) Semenyih. 

Terbaru, Muhammad Aiman 
bercerita mengenai kerjayanya 
sebagai seorang jurutera di 
hadapan kira-kira 100 orang 
masyarakat Orang Asli. 

Calon PH berusia 30 tahun itu 
cuba mengaitkan kerjaya profe-
sionalnya itu dengan prinsip-prin-
sip membina sesebuah masyarakat. 

"Saya seorang jurutera. Ju-
rutera adalah pembina dan pe-
nyelesai masalah. Jadi, yakini 
pada kebolehan saya untuk me-
nyelesaikan masalah," katanya 
pada majlis Sembang Santai Ber-
sama Tan Sri Muhyiddin Yassin 
di Kampung Sungai Lalang Baru 
di sini petang semalam. 

MUHAMMAD AIMAN ZAINALI (kanan) bersama Muhyiddin Yassin menyantuni penduduk Orang Asli dalam program 
Sembang Santai sempena kempen PRK DUN Semenyih di Kampung Sungai Lalang. Semenyih, Selangor. - UTUSAN/ 
MUHAMADIQBAL ROSLI 

Muhammad Aiman menyam-
bung ucapannya dengan ber-
harap masyarakat Orang Asli 
terus menyokong PH pada PRK 
DUN Semenyih. 

Katanya, jika sokongan dite-
ruskan kepada PH, ia akan memu-

dahkan bantuan untuk disalurkan 
kepada para penduduk beriku-
tan Semenyih berada di Selangor 
yang diperintah kerajaan PH. 

"Kita hendak bawa dasar-
dasar Kerajaan Negeri Selangor 
yang merupakan negeri berke-

bajikan. 
"Kita semua perlu sedar ba-

hawa setiap penduduk Selangor 
juga layak menerima insentif 
daripada kerajaan negeri. Ini 
yang saya hendak bawa," ka-
tanya. 
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PERSEKITARAN 
gerai makan di ialan 
243, Seksyen 51A 
yang didakwa tidak 
diuruskan dengan 
baik termasuk 
pembuangan sampah 
di merata-rata tempat 

Oleh SITIROHAIZAH ZAINAL 
utusankota@gmail.com.my 

PETALING JAYA 25 Feb. - Jijik 
dan meloyakan. 

Itu gambaran persekitaran 
kawasan perindustrian di Jalan 
243, Seksyen 51A, Petaling Jaya 
di sini yang dipenuhi sampah 
sarap hingga mencacatkan pe-
mandangan. 

Sampah sarap berupa sisa 
makanan yang didakwa dibuang 
segelintir pengusaha premis 
makanan di situ menyebabkan 
pekerja di bangunan berham-
piran terpaksa menghidu bau 
busuk setiap hari. 

Tinjauan Utusan Malaysia di 

f S U 
Rakyat 

lokasi mendapati dakwaan 
tersebut berasas apabila busuk 
air sampah boleh dihidu dari ja-
rak kira-kira 50 meter. 

Berdasarkan pemerhatian, 
keadaan persekitaran di situ 
benar-benar menyakitkan mata 
kerana sampah sarap termasuk 
sisa makanan itu dilonggokkan 
begitu sahaja walaupun ada tong 
sampah disediakan. 

Salah seorang pekerja, Azmel 
Ahmad mendakwa, masalah 

pembuangan sampah sarap 
merata-rata di kawasan itu ber-
laku sejak tujuh tahun lalu. 

"Ketika itu sampah sarap 
dibuang begitu sahaja di atas 
jalan tar. Selepas banyak kali 
aduan dikemukakan kepada 
Majlis Bandaraya Petaling Jaya, 
Pejabat Menteri Besar dan Ahli 
Dewan Undangan Negeri Taman 
Medan, barulah tong sampah 
diletakkan di kawasan ini. 

"Kami bukan hendak meng-
ganggu periuk nasi orang tetapi 
sikap suka membuang sampah 
di merata-rata tempat wajar 
dikikis, " katanya kepada Utu-
san Malaysia di sini. 

Sementara itu, Rashid Ramli, 
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SIKAP segelint ir peniaga membuang 
sampah di luar tang menyebabkan 
masalah pencemaran di Jalan 243. 
Seksyen 51A. Petaling Jaya. Selangor. 

MOTOSIKAL yang diletakkan 
berhampiran pencawang 
elektrik boleh menghalang 
laluan jika berlaku kecemasan. 

RASHIDRAMLI AZMEL AHMAD 

30, berkata, kawasan berham-
piran gerai makanan itu tidak 
diurus dengan baik sehingga 
menjejaskan imej persekitaran. 

"Saya tidak tahu adakah gerai 
makan ini mendapat kelulusan 
pihak berkuasa tempatan atau 

sebaliknya kerana jumlah 
peniaga dilihat semakin 
bertambah," ujarnya. 

Dalam pada itu, Penga-
rah Urusan Cobrain Hold-
ings Sdn. Bhd., Datuk Eric 
Tan menyuarakan rasa kes-
al kerana tempat pembuan-
gan sampah itu dile-takkan 
berhampiran pintu pagar 
syarikat miliknya. 

"Saya mengalami keru-
gian yang banyak apabila be-
berapa syarikat lain yang mahu 
menyewa gudang syarikat 
membatalkan penyewaan se-
lepas melihat keadaan perseki-
taran yang dipenuhi sampah 
sarap dan bau busuk," katanya. 
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Buaya 
belum dapat 
ditangkap 
SHAH ALAM - Jabatan Per-
lindungan Hidupan Liar dan Ta-
man Negara (Perhilitan) Selangor 
bersama Majlis Bandaraya Shah 
Alam masih memburu anak buaya 
tembaga yang ditemui di Taman 
Tasik Shah Alam di sini Jumaat 
lalu. 

Pengarah Perhilitan negeri, Abd. 
Rahim Othman berkata, sehingga 
kini usaha menangkap reptilia 
berukuran hampir 1 meter terse-
but masih gagal. 

"Setiap hari kami meronda me-
naiki bot bermula pukul 8 pagi se-
hingga pukul 10 malam. 

"Kami akan meneruskan ope-
rasi sehingga buaya itu dapat di-
tangkap," katanya kepada Kosmo! 
semalam. 

Difahamkan, aktiviti rekreasi di 
taman rekreasi itu didapati ber-
langsung seperti biasa. 

Kosmo! Sabtu lalu melaporkan 
seekor anak buaya tembaga yang 
dipercayai dilepaskan oleh indi-
vidu tidak bertanggungjawab dite-
mui di Taman Tasik Shah Alam. 
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Selangor destinasi pelaburan

S elangor menerajui lebih 
62 peratus dalam 
industri aeroangkasa 

dan penerbangan di negara 
ini, sekali gus menjadi 
destinasi pelaburan serta 
perdagangan terpenting 
negeri ini demi memacu 
pertumbuhan ekonomi yang 
turut menyumbang kepada 
KDNK negara. 

Menteri Besar Selangor, 
Amirudin Shari berkata, 
Lapangan Terbang Subang 
(Lapangan Terbang Sultan 
Abdul Aziz Shah) 
mewujudkan sebuah sistem 

Amirudin (tiga, kiri) menyaksikan MoU dimeterai antara Invest Selangor Berhad (Invest Selangor) dan 
UMW Development Sdn Bhd (UMW Development)

Terajui lebih 62 
peratus industri 

aeroangkasa

HIDAYAH HAIROM

KUALA LUMPUR

‘eco-aerospace’ dan pener-
bangan yang sudah berkem-
bang ke beberapa lokasi lain 
di Selangor.

Menurutnya, ia didorong 
faktor pertumbuhan organik 
(keuntungan dihasilkan seca-
ra dalaman) termasuk per-

tumbuhan bukan organik 
(pengambilalihan pengga-
bungan atau pelaburan) yang 
membantu perkembangan 
indsutri terbabit.

“Gabungan pertumbuhan 
organik dan bukan organik ini 
secara strategik dapat 

menyumbang kepada impak 
hasil yang lebih tinggi bagi 
industri, selain memberi 
pulangan kepada Kerajaan 
Negeri,” katanya ketika 
berucap pada Townhall 
Selangor Aerospace Action 
Plan Invest Selangor, di The 

Saujana Hotel Kuala Lumpur, 
semalam.

Amirudin berkata, 
berdasarkan perkembangan 
itu juga, kerajaan negeri telah 
mengkaji dan kini sedang 
memuktamadkan rancangan 
pembangunan industri 
tersebut melibatkan melibat-
kan kawasan Lapangan Ter-
bang Subang, Serendah serta 
di KLIA, Sepang. 

Katanya, Selangor berha-
rap dapat memiliki lebih ba-
nyak pembuatan aeroangka-
sa, penyelenggaraan, 
pembaikan dan baik pulih 
(MRO), tapak Pengilangan 
Pesawat Udara, Tear Down of 
Aircraft, Galleys (Aircraft In-
terior) dan juga kedudukan 
Selangor sebagai Pusat 
Kecemerlangan R&D 
Aeroangkasa. 

Menurutnya, Selangor 
juga merancang memiliki 
logistik bersepadu sepenuh-
nya dalam industri berkena-

an yang mampu menghasil-
kan nilai berimpak tinggi, 
terutama melalui pengguna-
an ‘Internet of Things’ (IoT) 
bagi memastikan pengeluar-
an nilai tambah dapat diwu-
judkan dengan menyediakan 
ekosistem lebih kondusif 
terhadap pelabur.

“Selangor bukan sahaja 
bergerak ke arah industri ae-
roangkasa dan penerbangan, 
bahkan sebagai negeri yang 
merancang ke arah masa de-
pan robotika secara strategik,” 
katanya.

Pada Majlis sama, beliau 
bersama Exco Pelaburan, 
Perindustrian dan Perda-
gangan, Industri Kecil dan 
Sederhana (IKS), Datuk Teng 
Chang Kim turut menyaksi-
kan perjanjian persefahaman 
(MoU) yang dimeterai antara 
Invest Selangor Berhad 
(Invest Selangor) dan UMW 
Development Sdn Bhd 
(UMW Development). 
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Hulu Selangor ke arah bandar 
rendah karbon

BUKIT SENTOSA - Sambutan 
Hari Tanpa Kenderaan Majlis 
Daerah Hulu Selangor (MDHS) 
di lokasi baharu bagi bulan ini di 
Bandar Bukit Sentosa mendapat 
sambutan meriah penduduk 
berbilang kaum.

Yang Dipertua MDHS, Shu-
kri Mohamad Hamin berkata, 
program tersebut terdahulu di 
adakan di Kuala Kubu Bharu dan 
pertukaran lokasi bagi memper-
luaskan sasaran secara menyelu-
ruh dalam merealisasikan hasrat 
ke arah bandar rendah karbon.

Menurutnya, lebih 1,200 
pengunjung hadir di lokasi tapak 
pasar malam itu yang dimeria-
hkan dengan pelbagai aktiviti 
termasuk persembahan khas 
Gendang 24 , tarian tradisional 
Cina dan tarian naga.

“Sempena Tahun Baharu 
Cina juga, Ahli Parlimen Hulu 

Selangor, June Leow Hsiad Hui 
mengagihkan angpau kepada 
500 kanak-kanak.

“Hari Tanpa Kenderaan dia-
dakan setiap bulan bagi mem-
beri kesedaran kepada masya-
rakat agar mengurangkan 
penggunaan kenderaan ber-
motor.

“Selain itu, pengunjung 
dapat mengamalkan gaya hidup 
sihat melalui pelbagai aktiviti 
seperti larian santai, senamrobik, 
pertandingan permainan video 
��������	�
������������������
market,”katanya.

Hadir sama, Orang Besar 
Daerah Hulu Selangor, Engku 
�������������������������

Shukri berkata, turut disedi-
akan aktiviti mencanting batik, 
lukisan muka, beca dan kereta 
kuda, zoo ternakan, mewarna 
serta pameran pelbagai agensi.

Shukri (dua, kanan) bersama pemimpin setempat pada sambutan Hari 
Tanpa Kenderaan di Bandar Bukit Sentosa.
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Amil kariah LZS bantu mudahkan asnaf terutama kawasan pedalaman
TANJONG KARANG – Golongan 
asnaf di daerah ini tidak perlu lagi 
mengunjungi pejabat Lembaga 
Zakat Selangor (LZS) bagi urusan 
susulan lantikan amil kariah mampu 
membantu mereka.

Ketua Operasi Agihan LZS Da-
erah Kuala Selangor, Mohamad 
Amir Mohamad Azam berkata, LZS 
cukup prihatin dengan keperluan 
golongan itu.

“Lantikan amil kariah melalui 
������� ���	
�	�� 	
	� �������
� �
memperkasakan fungsi amil itu bagi 
membantu asnaf di kawasan peda-
laman khususnya.

“Nak pergi ke pejabat sema-
ta-mata nak kemas kini alamat atau 
nombor telefon terkini memang 
agak menyusahkan, jadi amil akan 
bantu,” katanya kepada Sinar Harian 
selepas merasmikan Majlis Peny-
ampaian Bantuan Cermin Mata LZS 

kepada 37 penerima di Masjid Nurul 
Islam Blok Y1 Parit 2, Sungai Burong.

Hadir sama, Pengarah Urusan 
DNS Vision and Hearing Services, 
Datin Norsham Jani dan Nazir Ma-

sjid Nurul Islam Blok Y1 Parit 2 Sun-
gai Burong, Hashim Ghani.

Bercakap mengenai program 
bantuan itu, Mohamad Amir berkata, 
kerjasama antara DNS Vision and 

Hearing Services sudah masuk tahun 
keenam bagi menyalurkan bantuan 
cermin mata dan alat pendengaran.

“Bantuan ini juga sebagai 
tanggungjawab sosial korporat 

���������������
���������������
bantu menyampaikan bantuan te-
rus ke rumah.

“Kerjasama ini memudahkan 
urusan bantuan memandangkan 
kos peruntukan untuk 37 penerima 
kali ini berjumlah berjumlah 
RM16,620,” katanya.

Sementara itu, Norsham turut 
memaklumkan, sesi penyampaian 
untuk kumpulan penerima terakhir 
bagi bantuan di daerah ini turut me-
libatkan 54 penerima cermin mata 
di Saujana Utama.

“Selepas ini, CSR kami tetap di-
teruskan atas nama Pertubuhan 
Dari Rakyat Jelata (DRJ) ke seluruh 
negeri.

“Sebab kami cukup memahami 
keperluan cermin mata dan alat 
pendengaran ini penting dalam me-
neruskan kehidupan seharian tak 
kira muda atau pun tua,” katanya.

Mohamad Amir (duduk, tengah) bersama Norsham merakam kenangan bersama sebahagian penerima bantuan cermin mata 
di Blok Y1 Parit 2, SungaI Burong.
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N E W S 

MBSA: Clearing 
of Bukit Cerakah 
above board 
>4 

'Development on private land, 
not part of forest reserve' 
MBSA: Approval given as all conditions for project were met 

By PRIYA MENON 
priya@thestar.com.my 

SHAH AlSm City Council (MBSA) 
says the development of a parcel of 
land near the Bukit Cerakah Forest 
Reserve in Shah Alam has fufilled 
all the necessary conditions. 

The city council received the 
application to develop the land and 
permission was given after approv-
als were obtained, it said in a state-
ment. 

MBSA said the company had 
fulfilled all conditions, including 
getting approvals from the 
Selangor Sensitive Environment 
Development Technical Committee 
through a letter from the Selangor 
Town and Country Planning 
Department and the Public Works 
Department. 

Planning approval, earthworks 
plan, temporary access road per-
mits and permission to transport 
soil on public roads were also 
obtained. 

"The land is not part of the forest 
reserve and belongs to the develop-
er. The access road used is part of 
the road reserve indicated in the 
Section U10 development master 
plan," the statement said. 

This follows StarMetro's story 
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MACC intervention sought 
in project on forest reserve 
Residents claim they were not consulted on development 

The land is not part 
of the forest reserve 
and belongs to the 
developer. The access 
road used is part of 
the road reserve indi-
cated in the Section 
U10 development 
master plan. 

J i 
If» Und p«TH AouM l»ak« 
OWT 1» BM SaUntorĵ vmmwty 
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MBSA w 
StarMetro's report on Feb 9. 

"MACC intervention sought in pro-
ject on forest reserve" on Feb 9. 

Bukit Bayu Residents Association 
chairman Gobindran Krishna 
Murthy was quoted in the report as 
saying that residents were confused 
about the actual land status since 
most documents on the develop-
ment classified the land as 
Compartment 32 Bukit Cerakah 
Forest Reserve. 

He had said that former 
prime minister Tun Abdullah 
Ahmad Badawi declared in 
March 2005 that the land should be 
taken over by the Selangor govern-
ment and protected as a forest 
reserve. 

Kota Anggerik assemblyman 
Najwan Halimi had said the 
land was privately owned but he 
was unsure if the premium was 

paid and when. 
Residents claimed that there 

were discrepancies in the 
Environmental Impact Assessment 
(EIA) report submitted and decided 
to lodge a complaint with the 
Malaysian Anti-Corruption 
Commission (MACC). 

Gobindran had also said that 
there were no documents citing the 
residents' approval for develop-
ment, which is one of the criteria 
for an EIA report. 
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(From left) Teng, Hasan, Amirudin, Abdul Rashid, Dr Wafi Nazrin and Chew at the MoU signing ceremony. 

Action plan for S'gor aerospace hub 
By SHALINI RAVINDRAN 
shaliniravindran@thestar.com.my 

SELANGOR is positioning itself as a 
major hub for the aerospace indus-
try in South-East Asia with the 
implementation of the Selangor 
Aerospace Action Plan. 

Mentri Besar Amirudin Shari said 
the plan drafted by Invest Selangor 
Bhd detailed the necessary steps 
that should be taken by all parties, 
including the federal and state 
governments as well as industry 
players, to expand the aerospace 
industry. 

"There are about 30 action plans 
that encompass several sectors and 
we hope with the latest plan, we can 
achieve what we have set out to do," 
Amirudin said, adding that Selangor 
was the main hub for Malaysia's 
aerospace and aviation industry. 

He said more than 62% of local 
industry players were in Selangor, 
which comprises over 200 compa-
nies and two airports. 

"Our research shows that the 
current growth is from internal-
generated profits, and not from 
merger and acquisitions or invest-
ments. 

"A combination of these organic 
and non-organic growth could stra-
tegically contribute to a much high-
er revenue impact for the industry 
and to the state. 

"We hope for Selangor to be an 
aerospace hub with Sepang, Subang 
and Serendah as central locations 
for the industry," he said during a 
presentation of the Selangor 
Aerospace Action Plan to industry 
players and agencies at a hotel in 
Shah Alam. 

The action plan is an initiative by 
the state government through the 
Selangor Aerospace Council. 

Amirudin added that Malaysia's 
aerospace industry could generate 
more than RMlOObil by 2030, in line 
with the Second Malaysia Aerospace 
Industry Blueprint 2030. 

Invest Selangor is tasked with 

strengthening and improving the 
aerospace industry in the state. 

Later, Amirudin signed a memo-
randum of understanding (MoU) 
with UMW Development Sdn Bhd to 
spur further interest in the UMW 
High Value Manufacturing Park in 
Serendah. 

The MoU is to facilitate discus-
sions leading to the marketing 
and promotion at the manufactur-
ing park. 

Amirudin, State Investment, . 
Industry and Trade, Small and 
Medium Industries Committee 
chairman Datuk Teng Chang Khim 

' as well as UMW Manufacturing and 
Engineering president Datuk Abdul 
Rashid Musa and UMW 
Development Sdn Bhd Property 
Development director Eric Chew 
Kar Kean witnessed the MoU sign-
ing between Invest Selangor chief 
executive officer Datuk Hasan 
Azhari Idris and UMW 
Development president Dr Wafi 
Nazrin Abdul Hamid. 
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Rewarded for uplifting society 
Developer gains recognition for enhancing lives of low-income group 

Leong (third from left) receiving the recognition from Dr Mahathir (second from left) and witnessed by Zuraida (fourth from left) and 
Selangor Meritri Besar Amirudin Shari (left) at the launch of the National Community Policy in Puchong. 

MAH Sing Group Bhd received recognition 
from the Government for supporting the 
National Community Policy and its corpo-
rate social responsibility (CSR) programmes. 

The recognition was especially for the 
developer's efforts in its education pro-
gramme called Pusat Sama-Sama at PPR 
Enggang, Bandar Kinrara in Puchong. 

The company through its CSR arm, Mah 
Sing Foundation, has been working together 
with the community of PPR Enggang since 
2017. 

The collaboration started with a food aid 
programme in September 2017 to provide 
light meals for students at Pusat Sama-
Sama. 

Last year, the foundation continued to 
support the community through basic litera-
cy and Mathematics classes. 

The education programme is open for the 
children of PPR Enggang to gain basic litera-
cy in English and Bahasa Malaysia, and 
mathematical skills. 

The need for these classes was high as 
many of the children in the community 
between the ages of seven and 12 did not 
have basic literacy and were not able to 
cope in school. 

Through the extra classes at Pusat Sama-
Sama, the children were able to gain basic 
literacy and help for free. 

Mah Sing founder and group managing 
director Tan Sri Leong Hoy Kum said the 
company was committed to help such com-
munities invent a sustainable future to 
enhance their quality of life. 

"We saw the improvement in the chil-
dren's exam results after they attended the 
extra classes at Pusat Sama-Sama, and Mah 
Sing is committed to continue to fund this 

programme in 2019 for the children's 
future," he added. 

On behalf of Mah Sing, Leong accepted an 
award from Prime Minister Tun Dr 
Mahathir Mohamad during the launch of 
the National Community Policy at Padang 
Awam Puchong Indah. 

Also present was Housing and Local 
Government Minister Zuraida Kamaruddin. 

Formulated by the ministry, the commu-
nity policy is an initiative to improve the 

lives of PPR (People's Housing Project) resi-
dents. 

The ministry is working with the private 
sector, including property developers, to 
upgrade the lives and living environment of 
PPR communities through CSR activities. 

Another programme initiated by Mah 
Sing to help PPR community is the MSF 
School+ programme in collaboration with 
MyKasih Foundation. 

It is a holistic and sustainable programme 

to improve underserved schools and stu-
dents' access to education, health and safety. 

"We believe that investment in a better 
tomorrow can be achieved when every 
child is provided with the opportunity to 
thrive and fulfil their potential," said 
Leong. 

He added that last year, the foundation 
contributed RM3.5mil to over 40 schools 
and non-governmental organisation, which 
benefited more than 18,000 beneficiaries. 
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Council shares festive 
joy with guests t 
SELAYANG Municipal Council 
(MPS) held an open house in con-
junction with Chinese New Year at 
its main office, welcoming hun-
dreds of guests to celebrate togeth-
er. 

They were welcomed by the 
Khuan Ngai Lion Dance 
Association troupe at the main 
entrance. 

Their lifelike and precise steps 
captivated the audience who were 
later sang the Selangor and 
national anthems followed by 
MPS' theme song Selayangku 
Sayang. 

Council president Suliman Abd 
Rahman wished everyone a pros-
perous and fruitful year ahead. 

An awards presentation cere-
mony was also held to acknowl-
edge staff's achievements while 
encouraging others to excel in the 
future. 

Guests also took part in a yee-
sang tossing ceremony before 
enjoying a sumptuous lunch. 

Throughout lunch, traditional 
Chinese instruments were played 
by a duo, wooing the audience 
with their graceful notes. — By 
HANS LOO LING HAU 

Suliman 
(front row, 
second from 
left) praising 
the lion 
dance troupe 
for an 
entertaining 
performance. 
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By BRENDA CH'NG 
brenda@thestar.com.my 

THE Federation of Hokkien Associations of 
Malaysia ended Chinese New Year celebra-
tions with some of its members tossing to 
luck and prosperity with yee sang spread 
across a long table. 

Joined by Selangor Mentri Besar Amirudin 
Shari, Kajang assemblyman Hee Loy Sian 
and association president Tan Sri Lim Hock 
San, the event kicked off with an energetic 
lion dance performance followed by an 
eight-course lunch at Concorde Hotel Shah 
Alam. 

"This celebration is also a friendly get-
together between the Mentri Besar and our 
association so that we can form a closer rela-
tionship with the state," said Lim. 

The association, formed in June 1957 with 
only a few members, has now grown to 209 
branches with 500,000 Hokkien members 
nationwide. 

"We have about three million people of 
Hokkien descent in Malaysia and this shows 
that the Hokkien community has a strong 
influence in this country," he said. 

Lim added that during recent visits to the 
various association branches in the country, 
its members requested that he deliver their 
proposals for the consideration of the state 
government. 

There were five suggestions, the first was 
for more affordable housing. 

Second, members proposed that the state 
government find ways to bring in more 
investment, with the aim of creating more 
job opportunities for locals in the area. 

"Third, we hope the state will continue lis-
tening to the voice of non-governmental 

Amirudin (second from right) and Lim (third from right) receiving the platter of blessings from a 'lion' with other members of the association 

organisations (NGOs) without prejudice of 
race and belief. 

"We also hope for a more systematic 
approach when it comes to giving out funds 
to NGOs so that we can carry on doing our 
work without interruptions," he said. 

Fourthly, the association hoped that the 
state would offer tax exemption to NGOs that 

have their own premises so as to reduce 
their burden. 

Lastly, the state was asked to also focus on 
the welfare of seniors and the disabled. 

Guests at the lunch were also entertained 
by a traditional Chinese musical perfor-
mance featuring well-known Chinese New 
Year songs and local hits. 

During a press conference after the 
event, Amirudin spoke about i-City in Shah 
Alam, saying it had a lot of economic poten-
tial. 

"At the rate of development there, i-City 
has excellent economic potential and will 
definitely help boost the state and even 
the country's economy," he said. 

Hokkiens want closer ties with state 
Association puts forward five proposals to Selangor govt at festive celebration 
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Experience Selangor 
By M I N G T E O H 
star2travel@thestar.com.my 

SELANGOR is a very accessible 
state to visit for tourists. Under 
Tourism Selangor's 
#TakeMeAnywhere campaign, the 
Smart Selangor free bus lets both 
locals and visitors explore the dif-
ferent districts within the state. 

Tourism Selangor general man-
ager Noorul Ashikin Mohd Din 
said, "Tourism Selangor is ready to 
host prestigious local and interna-
tional events. The tourism fraterni-
ty is ready and well-prepared to 
cater to the needs of tourists by 
providing the best in food and 
accommodation, as well as cultural 
and heritage experiences." 

This year, Tourism Selangor is 
planning to hold several major 
events and host numerous festivals 
and competitions including 
Selangor WorldChef Battlefield, 
Retromania Gathering, Kejohanan 
Bola Tampar Antarabangsa Piala 
Datuk Bandar, Wings of Kuala 
Kubu Baru, PJ Half Marathon, 
Inov8 Eco Trail Run and Klang 
Heritage Festival. 

Here are some of the big events: 

Malaysia Women Marathon 
(March 3) 
The Malaysia Women Marathon 
(MWM) celebrates the strength 
and quiet resolute of women in 
growing their family, the nation, 
and the world. The first ever 
MWM was held in 2013 in Shah 

Alam. This year's event will be 
held in Petaling Jaya. It creates a 
platform for women to come 
together and celebrate 
International Women's Day, which 
falls on March 8. 

Women can inspire one another 
to get that marathon completed, or 
to start their first journey to run-
ning. Distance categories comprise 

The Bon Odori Festival is a good opportunity for Malaysians and tourists 
to learn about Japanese culture. - Photos: The Star 
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The Selangor International Indigenous Arts Festival offers many activities 
that will appeal to locals and visitors from overseas. 

a full marathon, half marathon, 
10km run, and 5km fun run. 

Selangor Golf Amateur Open 
(July 8) 
The Selangor Golf Amateur Open 
will be held at the Lake Golf Club 
in Bangi, a venue which received 
the "Most Improved Golf Course" 
from Malaysian Golf Awards three 
years in a row from 2015 to 2017. 
About 120 golfers will take part in 
the tournament. Tourism Selangor 

will collaborate with the Malaysian 
Golf Association to organise the 
event. 

Bon Odori Festival (July 20) 
This year's Japanese-Malaysian 
Cultural Exchange event will be 
held at the Shah ALam National 
Sports Complex Panasonic, with an 
expected attendance of over 30,000 
participants. It will be the 43rd 
installment of the annual event. 
The festival is an opportunity for 

visitors to learn about Japanese 
culture. There will be a Bon Odori 
dance, drum performances and 
more. 

Selangor International 
Indigenous Arts Festival (Aug 3 
& 4) 
This year's Selangor International 
Indigenous Arts Festival will be its 
fifth. The event is based on a glob-
al theme of World Day 
Celebrations set by the United 
Nations - the International Year of 
Indigenous Language. Some of the 
the activities planned include a 
traditional house exhibition, hand-
icraft exhibition, photo exhibition, 
art bazaar and Ulat Sagoo eating 
championship. There will also be a 
food village by the Sabah-Sarawak 
Heritage Association KL. 

Raja Muda Selangor 
International Regatta (Aug 16 to 
24) 
Now in its 30th year, the regatta 
comprises three overnight passage 
races - 418km in total - plus three 
days of harbour or inshore racing 
in Penang and Langkawi. The 
event attracts a large variety of 
yachts, from top class IRC racers to 
slower classic cruisers dating back 
over 100 years. 
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•醒狮采青表演后，贵宾们与惠州理事一起接青，左起为锺玉芳、萧子江、杜汉光、杨有为、邓章 

钦、赖贞锦、郭素沁、李新才、方贵伦、朱贵财、邓海强及叶金兴。 

2019年2月26曰星期二 

雪"SS州會館新，^宴」 

_ . 郭素丨心：國庫漸充裕 

1| 
(吉隆坡25日 

讯）原产业部长 

郭素丨心说，希盟 

政府已逐渐落实 

大选前承语的宣 

言，譬如新政府 

上任一个月后就废除了消费税，而 

今年一月起，政府已将消费税与个 

人所得税陆续退还给商家。 

她说，政府有计划要废除大道收费 

站，特别是城市范围的收费站，由于新 

政府上任后要面对1 .08兆巨款的负债， 

待政府有更多的资源后，将会逐一废除 

一些收费站。 

逐步修訂法令 

她指出，种植园丘的外劳人头税，已 

经从3500令吉减至200令吉，这一切都 

是为了减轻企业缴付人头税和成本的运 

f乍。 

k说，在来临3月份的国会，对于大家 

不满和质疑的法律条文，也会逐步进行 

修订，至于是哪一项法律条纹，将留给 

首相来宣布。 

“原产品价格已开始上涨，意味著我 

们的出口开始上升，出口量增加，也就 

表示国库的收入将会增加，国民的收入 

增加，大家需要缴税，政府的国库将会 

更充裕，各种在竞选宣言所承诺的事项 
将会——的落实。” 

郭素沁昨日出席憾隆惠州会馆举办的 

新春团拜午宴，发表上述谈话。 

其他出席者计有雪州行政议员拿督邓 

章钦及武吉免登国会议员方贵伦、雪 

隆惠州会长拿督李新才、署理会长杜汉 

光、筹委会主席萧子江、妇女组主任锺 

玉芳、副会长邓海强、叶金兴、朱贵 

财、杨有为及总务赖贞锦等。 

5^1章钦说，雪州州政府非回教事务委 

r员会已于去年批准雪隆惠州会馆申 

请在士毛月区兴建关帝庙的土地，最后一 

个程序是待雪州州务大臣的签名，就能宪 

报宣布该土地是批准给关帝庙。 

他说，雪隆惠州会馆理事需等到宪报公 

布后，就可正式向加影市议会申请发展蓝 

图，才能动土发展关帝庙的建设。 

他指出，若成功申请到政府拨出的土 

地，雪州政府会给予建庙委员会拨款，在 

开始动工时，该委员会会拨出5万令吉以 

协助兴庙的基金。 

依程序申請撥款 

他强调，该拨款不是自动化的，待图 

册批准后，需要依据程序向政府申请，到 

时才能获得拨款。 

方贵伦再次呼吁政府落实落地签证或免 

签证的政策，以吸引更多中国游客到我国 

观光。 

他^兑，这对于中国游客而言是一项复杂 

的手续，而且要缴交月3百人民币（约182 

令吉）的费用，才能领取签证。 

他指出，他会向内政部提出建议，若我 

国游客从300万人增加至500万人，我国的 

经济必定节节上升，因此免签证或落地签 

证势在必行。 
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•双溪威村委会联合举办己亥年新春大团拜，群乐狮团跳高桩表演，嘉宾右起 

为林秉锹、陈有才、潘俭伟、林怡威及王友泰等人。 

雙溪威團拜聯歡晚會 

千A捧場— 

(八打灵再也巧 

曰讯）双溪威新村 

发展暨治安委员会 

联合白沙罗区国会 

议员潘俭伟、八 

打灵甘榜东姑州 

议员林怡威、八打灵市议员王友泰，曰 

前晚在双溪威华小活动中心篮球场举办 

2019年己亥年新春大团拜联欢晚会，双 

溪威群乐体育会龙狮团到场演出跳高桩 

演出。出席者约有千人，掀起全场热闹 

欢腾，喜气洋洋0 

国’会1员潘伧°伟应邀致词指出，国家 

经济已近达到复原。因此，人民对希盟 

政府抱著信心，让我们一齐努力为国家 

发展复苏正常。 

州议员林怡°威则吁市民塑造各族之间 

相互合作，彼此亲善和谐，从而让村委 

会继续群众操劳而贡献，才能促进地方 

繁荣成长，身为代议士将会著重改善发 

展策略与工作。 

八打灵市议员王友泰指出，乡村地方 

改革发展建设，是要大家建立具有竞争 

与市民携手合作，以便让代议士能与民 

之间沟通，旨在灌输良好社群共处，共 

同为社区建设繁荣，提升乡村的能力， 

实现社区的价值观和进步。 

陈有才村长致序幕词，除了感谢该区 

公众热烈参加，新春团拜旨为增加大家 

联系与情谊，呼吁居民遇有事务可在每 

逢星期三晚上8时到村委会服务中心接洽 

和协助解决问题。 

今晚团拜余兴节目有赞美操、舞姿、 

舞蹈、扯铃表演、华语卡拉0K、设自由 

餐招待。潘俭伟及林怡威分派小孩红 

包、奖。 — 、 
—^ „ PRINTED AND DISTRIBUTED BY PRESSREADER 
|J pressreader PressReader.com +1 604 278 4604 
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简 
俊兴指出，金山路在金山花园成 

立后使用至今，至少有12年不曾 

施工修复，晚上路段昏暗，甚至发生 

匪徒假冒警察，深夜半路拦车勒索的 

事故。 

他说，金山路处于雪州和吉隆坡联 

邦直辖区交界，是迈入雪州大门的路 

段，路旁杂草丛生、坑洞处处的路面 

让居民难以接受。 

他指出，居民每年2次举办大扫除清 

理被丟弃在草丛的垃圾，也拍摄照片 

传给居协组织，协助抓垃圾虫。 

李偉業：暫時修補金山路 

新路啓用後 

李 
：伟业指出，金山 

‘路处于吉隆坡市 

政局、安邦再也市议 

会和加影市议会“三 

不管地点”，当地设 

有高压电塔、重型 

车辆出入导致路面下 

沉，过去没有单位接 

手处理该路段问题。 

他说，各方与 

Proli ntas大道公司召 

开会议后作出决定， 

金山路由加影市议会 

管辖，修复路段的工 

作则由发展商负责。 

“当局暂时修补金 

山路，新路段今年10 

月竣工启用后，金山 

路将会封闭不让民众 
车辆出入。” 

他说，金山路是当 

地的主要道路，每天 

超过千辆车辆出入该 

路段，因此路面坑洞 

必须修补，才方便驾 

驶人士出入。 

“当地居民要求未 

来不要关闭金山路， 

希望继续保留成为替 

代路段，或打造步行 

街方便民众前往捷运 
L» 99 

站。 
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簡俊興：12年不曾施工修復 

(蕉赖25日讯）蕉赖金 

山花园( T a m a n  C h e r a s  

Hartamas )衔接蒸赖加 

影大道（GRAND SAGA)的 

M K 6 0新路段，预定今年 7  

月动工，并于10月竣工， 

来往方向路段共有4条车 

道，全长250公尺，让当 

地居民更安全便捷出入花 

园区。 

该花园通往蕉加大道的主要 

道路金山路（Jalan Cheras 

Hartamas )路面破损，车辆在 

大道路口往来非常危险，负责 

工程的Prolintas大道公司定 

于7月打造新路段，取代金山 

路，日后计划封闭路段不再让 

公众车辆出入。 

建議打造步行街 

当局今日动员暂时修补坑洞 

处处的金山路，以便在新路段 

启用前，居民仍可以安全开车 

使用该路段。 

莲花苑区州议员黎潍福、安 

邦再也市议员李伟业与金山花 

园居协主席简俊兴，今曰在 

巡视金山路修补工程召开记 

者会，要求一旦新路段启用 

后，不需要封闭金山路，而是 

保留给当地发展商的重型车辆 

tt!入使用o 

1黎潍福°指出，金山路旁有 

供发展商停驻重型车辆的地 

点，罗里频密使用金山路造成 

路面破损，坑洞处处，他在3 

个月前曾针对此课题召开记者 

会，并在土地局常月会议作出 

反映，当局终于在今日派员修 

补路段。 

“新路段启用后，金山路 

应该保留给重型工程车辆 

使用，避免造成新路段损 
坏。” 

他也建议未来在金山路打造 

步行街，方便当地居民步行前 

住捷运站。 

出席者包括Prolintas大道 

公司公关协调员依汉和亚凡及 

工程师莫哈末阿德南等。 

m蕉賴金山花園銜接蕉加大道 

II MK60新路段，動g 

中环广场 

康乐运园 

捷M站 

金山路 

離 

MK60新路段 
动工：2019年7月 

竣工：2019年10月 

“ 

J 

蕉賴金山花園新路段路線圖 

曾
施
工
修
复
。 
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•公开组所有优胜者与颁奖人余深恩（左），分享喜悦。 

士拉央市會第12區居委會 

逾百人揮毫 
(士拉央25日讯）由士 

拉央市议会第12区居委会 

主办的ri拉央己亥年挥春 

赛，吸引逾百名书法爱好 

者参与，廖千慧、李健亨 

与林宣伶分别获得公开 

组、中学组及小学组特优 

奖。 
°士拉央市议会第12区市 

议员余深恩致词时，感谢 

马来西亚书法家协会义务 

协助，并承诺今后将主办 

更多类似活动，好让中华 

文化得以传承。 

他指出，此次比赛吸引 

友族同胞的响应，也证明 

书法已经跨越种族。 

比赛增设两份公开组精 

神奖给75岁的黄仁妹与72 

岁的张景忠，鼓励年长者 

参与。 
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卩5]~米鲁丁说，国家拥有土地储备，即将 
‘J土地集合在一起以供将来出售或开发 

的做法，州政府现在决定不出售任何土地 

或出租土地。 

“雪州子民在维护、维修和运营 

( M R O )，飞机零件和制造业工作，我们 

的员工也在世界许多地方与主要的航空航 

天品牌和航空公司合作，如阿联酋航空、 

新加坡航空、国泰航空，甚至空中巴士， 

而不是忘记军事的维护和运营和制造工 
，， 

i也认为，国有企业直接作为主要运营商 

参与，而不仅仅是作为利益相关者，行业 

将获得更高的收入，这是因为他们能够加 

快业务流程所需的许多业务流程和需求。 

他说，州政府已研究并正在战略性地权 

衡其选择，最终敲定在梳邦机场，双文丹 

及吉隆坡国际机场（KLIA)�雪邦等地区 

拓展航空业计划。 

開始與國際公司討論 

他披露，州政府已开始与国际公司讨 

论，以将一些全球公司的业务搬迁到雪州，以进 

行重新安置。 

他说，有30%的航空和航空活动和需求来自亚太 

地区，并且在过去10年中发展迅速。 

他说，全球每年仅生产600架飞机，目前有超过 

1万架飞机订单正在申请中，这不仅是涉及维护、 

维修和运营的领域，也包括拆除BT37�757�767 
和747及空中客车A300等飞机。 

他说，雪州是人们通往亚洲航空航天业的门 

户，州政府欢迎更多人参与者与进军航空行业， 

包括投身于飞机零部件供应链等领域。 

他说，州政府将简化航空业的登记与商业程 

序，为业者提供更大的开拓和发展空间。 

出席者包括雪州行政议员拿督邓章钦、雪州投 

资促进机构首席执行员拿督哈山阿查哈里，以及 

合顺（UMW)发展有限公司产业发展董事周镓建。 

。__•__«。大臣：研究各種行動策略 

(吉隆坡巧日讯）雪州大臣阿米鲁丁 

指出，航2航天领域（Aerospace and 

Aviation Industry)不应仅局限在商 

用飞机和囯防用途，而应概括无人机 

(Drones)�S 中德士（Air Taxi )， 

预计空中德士将在明年进军市场。 

他今早主持讀州投资机构与 

合顺（LMW)发展有限公司，签 

署谅解备忘录与雪州航空研讨 

会开幕仪式时说，州政府早在2 

年前已成立航空理事会，并委 

托一家公司进行研究各种行动 

策略。 
“根据州政府对雪州2019年 

及以后的经济研究，我们计划 

建立一个完整的综合物流体 

系，以提供高影响价值的行 

业，确保增值制造可以到位， 

并为投资者提供更有利的生态 
系！充。” 

’、雪兰莪州不仅走向航空航 

天业，我们作为先进州属，也 

正在为未来探讨与拟定战略性 

地规划机器人的技术。” 

他说，州政府、联邦政府及 

航空领域业者有必要携手合 

作，在上述研讨会中提出多达 

30项行动策略下，带动和拓展 

雪州的航空事业。有关行动策 

略涵盖各种层面与相关领域。 

助整合航空航天業 

“有了这些行动策略后，将 

有助于整合已在雪州札根的相 

关领域，并锁定特定目标，其 

中包括增加公司、注入更多人 

力资源与相关商业公司的数 
量 ，， 

i也说，截至目前，雪州一直 

是马来西亚航空航天业的主要 

枢纽，其中超过62。。马来西亚航 

空航天公司位于雪州。 

“随著经济的快速发展，雪 

3莪州正在采取战略性的举 

措，通过进行战略研发与规 
划，满足全球现有的需求。” 

•阿米鲁丁（左3)见证雪兰莪投资促进机构与合顺发展有限公司签署谅解航空备忘录仪式 

后，与众人手叠手合影，以示各造将携手合作，为雪州航空领域开拓和促进发展，左起为邓 

章钦和哈山阿查哈里；右起为周镓建、华菲及阿都拉昔。 

他说，自去年第四季度初以战略，确保雪州航空航天业的地将本身定位为全球航空航天 

来，我国决定调整航空领域的进一步发展，使国家能战略性枢纽之一。 

州
政
府
不
再
出
售
出
租
土
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'一:人、 

/• •； 

•提议美化非法垃圾场的颜丽丽 

也参与种植工作。 

丨清理非法垃圾场后，一起种植太阳花 

皇冠城第五區路空地堆滿垃圾 居运―花美化防垃圾蟲 

(加影25日讯）皇冠城 

第五区路边空地属于学校 

保留地，过去数年被不负 

责任人士当垃圾场使用最 

近更因为天气炎热导致垃 

圾失火，引起居民关注， 

因此当地居民决定种花美 

化，杜绝垃圾虫再乱丢垃 

圾！ 

•大家一起协力清理垃圾，种花美化，杜绝非法垃圾场。左六起为林伟 

民及颜丽丽；右五是刘佳达。’ 

据了解，皇冠城第五区路边空地， 

被不负责任人士当垃圾场使用，承包 

商每次清理垃圾后，垃圾堆很快再 

现，即使国州议员多次视察亦无法解 

决有关问题。 

对此，最近加影市议员颜丽丽提出 

种花美化建议，获得万宜国会议员王 

建民支持，拨款赞助，以便在该空地 

种植15棵太阳花。 

提高公民意识 

蕉赖皇冠城居协联同行动党双皇支 

部，和加影市议员刘佳达及颜丽一起 

参与清理垃圾，种植太阳花，并以黑 

色透明布料筑起"布墙‘’。 

加影市议员丘钦瀚也说，种植太阳 

花的用意，不只是美化，同时也提高 

居民的公民意识，期望能阻止垃圾虫 

乱丢垃圾的行为。 

他不确定此举能否有效阻止垃圾 

虫，惟他希望这是可行的方法。 

(TS1 ) 

林偉民：保留地應速建學校 
；^：赖皇冠城居协主席林伟民希望透过美化杜绝垃圾，可 

解决非法垃圾场问题；他也认为学校保留地应尽早建 

学校，才能一劳永逸解决有关问题。 

他说，非法垃圾场问题已多年无法解决，环境变得糟 

糕，当地人口越来越多，乱丢垃圾情况也恶化。"居民公 

民意识心态很重要，乱丢垃级旳行为是令人厌恶。 

他希望市议会在执法这一方面能够加以严惩，而罚款对 

垃圾虫已无太大作用，因此可仿效新加坡政府做法，让垃 

圾虫扫街�（TSI ) 
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另外，简俊兴说，尽管金山路能通往 

其他地区，但却在过去12年来不曾获 

得提升，而且该路也经常出现非法垃圾 

及不法之徒冒充警察非法设立路障等现 

象。“居民协会必须资费清理丢弃在路 

旁的非法垃圾。” . 

有鉴于此，他希望新道路建竣后，可 

减少车祸及非法活动的发生�（TSI ) 

李偉業：金山路下沉 
•伟业说，金山路是该花园的主要 

+道路，每日有逾1千辆汽车使用该 

路出入，该路同时也能通往其他地区。 

但是，该道路目前已出现下沉现象，估 

计与进行中的发展计划及排污工程有 

关，许多重型车辆出入所致。 

金山花園建新路段 
7月動工料10月竣工 
(加影2 5日讯）行 

动党莲花苑州议员黎潍 

褐披露，为让蕉赖金山 

花园居民更安全出入， 

Prolintas大道公司将于该 

花园衔接蕉加大道处兴 

建长约250公尺及共有4 

条车道的新路段，更为 

宽阔及安全，该工程将 

于7月动工，并预计10月 

竣工。 

黎维福今日与Prolintas 

大道公司代表一同召开 

记者会上说，由于原有 

的衔接金山花园及蕉加 

大道的金山路的_路口较 

为危险，加上路面破损 

不已，威胁道路使用者 

的安全。 

有鉴于此，他指出， 

为了方便居民出入，加 

影市议会今日也修补金 

山路的坑洞，作为短期 

解决方案！让居民在等 

待新路口建竣前使用。 

不过，一旦新路段启用 

后，金山路将全面关 

闭，禁止民众的车辆驶 

入，仅开放让在该路旁 

发展计划的重型车辆使 

用0 

市会修补坑洞 

“虽然如此，发展商 

必须确保该道路处于良 

好状态。” 

不过，黎潍福说，一 

旦发展计划建竣后，我 

们.将要求加影市议会重 

新开放金山路，作为替 

代路线及通往捷运站的， 

走道用途。 

他表示，由于金山花 

园位于吉隆坡市政局、 

安邦再也市议会及加影 

市议会的交界处，是一 

个“三不管”的地方， 

他也曾针对该课题向加 

影市议会反映，经査证 

后确认是加影市议会的 

路段，并采取行动，重 

铺道路。 

出席记者会者包括， 

加影市议员李伟业、 

Prolintas大道公司公关 

协调员依汉、莫哈末菲 

里、阿凡及蕉赖金山花 

园居民协会副主席简俊 

兴。 

瘦
前
使
用
。 

方
案
，
让
居
民
在
等
待
新
路
口
建 

金
山
路
的
坑
洞
，
作
为
短
期
解
决 

便
居
民
出
入
，
加
影
市
议
会
修
补 

•
黎
潍
福(

右
二)

说
，
为
了
方 
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再忙也要抽空打羽球 

黄瑞林與公僕切磋球藝 
(沙亚南25日讯）雪州 

议长兼适耕庄州议员黄瑞林 

说，身为政治工作者，即使 

政务繁忙，他每周皆尽量抽 

时间打羽球，日前更邀请雪 

州议会公务员和其球友切磋 

球艺，来一场“友谊第一， 

比赛第二”的友谊赛。 

他指出，因工作的关系.， 

无论是日常公务或宴会聚餐 

的行程都排满档，早出晚归 

的生活作息很不正常，为此 

他规定自己每周尽量抽出一 

天时间运动，以维持健康的 

生活作息，因此过去一年 

多，他每周都会和一班志同 

道合的夥伴一起打羽球。 

"此举除了达到流汗与减 

脂的效果，也能连带发泄各 

种压力和负面情绪，达到真 

正的身心健康。” 

增进彼此联系 

黄瑞林强调，运动的习惯 

必须长期维持，只要间中稍 

微偷懒，参与下一次打球的 

意愿就会越来越低，最终不 

了了之，因此连同三五个好 

友一起打球，也能借著彼此 

的鼓励和带动，让自己维持 

自律的运动习惯。 

他曰前与雪州议会官员展 

•喜爱打羽球的黄瑞林（后排左五）和雪州议会公务 

员展开友谊赛前，开心合影。 

开一场龙争虎斗的羽球友谊 

赛后说，当官者与公务员多 

交流，有助于加强彼此的联 

系，对推动公务发展也有明 

显效果。他透露，他在未来 

日，会找更多国州议员一起 

打羽球。“雪州近年屡传多 

场补选，就是因为议员忙著 

工作，忽略了保持身体健康 

的重要性，所以我乏后也可 

能主办议员羽球友谊赛，以 

推广健康的生活方式。” 

黄瑞林希望透过各族群皆 

热爱的运动方式，加强与各 

族群的了解，融入彼此的生 

活圈子。（TSI) 
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(加影25日讯）蕉赖皇冠 

城第8区学校保留地逾 

10年的非法垃圾场，已 

清理干净并栽种花草和挂 

上风车，“垃圾虫"受促 

不要把垃圾丢在该处。 

据了解，加影市议会 

虽不时把非法垃圾清理干 

净，但这边厢清理，那边 

厢又丢满垃圾，可说治标 

不治本。除此，公开焚烧 

垃圾工作也在该处进行， 
漫天“垃圾火”导致空气 

和环境被污染。 

新闻特区 

蕉赖皇冠城第8区 还学校保留地_片净土 

清理与酣立圾场种花早 
影市议员诺祖莱娜 

刀口（中文名颜丽丽）受 

询时说，上虽期六他们联同市 

议会、雪兰莪州政府子公司达 

鲁益善集丨才丨(KDEB)和居 

民，花了 4小时把垃圾清理干 

净 

拨款清理垃圾场 

颜朵 

丽花 

丽。 

指 

垃 

圾 

清 

理 

后 

栽 

119 

她说，为美化该地点，万 

宜国会议员王建民博士也拨款 

清理垃圾场，并在该处栽种了 

119朵花和挂上20个风车；大 

家也把垃圾场清理干净后，用 

网围起来，避免“垃圾虫”继 

续把垃圾丢在该处。 

她指出’丢在该处的垃圾 

包括大件垃圾、家用垃圾、建 

筑废料和食物残渣。 

“我们希望通过美化方 

式，改变民众乱丢垃圾的恶 

习。，， 

她提及，垃圾收集工作的 

告示牌一旦完成，将竖立在住 

宅区范围，方便居民联络垃圾 

承包商。 

刘佳达：免费收取大件垃圾 
加影市议员刘佳达说， 

居民欲丢大件垃圾，可联络 

垃圾承包商、市议会或市议 

员。 

他说，垃圾承包商收取 

大件垃圾是免费的，居民联 

络承包商后，只要把大件垃 

圾放在屋前就可以了。 

他指上述地点是市议会 

鉴定的非法垃圾场之一，但 

近期有日趋严重的迹象，包 

括有人公开放火烧毁。 

“我们发现丢在该处的垃 

圾，也包括灯管、装修废料 

和食物残渣。 

“我们尝试采用上述美化 

模式，若可行，会继续使 

用，不过令人担心的足，该 

处不能丟垃圾后，‘垃圾虫’ 

或把垃圾丢在周遭空地，” 

众人花了4小时才把学校保留地的非法垃圾清理干净，并栽种 

花草树木。 
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邓章钦为雪隆惠州会馆捎佳音 

士毛月关帝庙土地获批 

(吉隆坡25日讯）雪州行政议 

员拿督邓章钦指出，雪隆惠州 

会馆义帝庙位于士毛月的土地 

申请巳获批，0前只待雪州州 

务大臣签名，就能宪报宣布该 

土地是批准给又帝庙。 

他昨R出席雪隆惠州会馆 

举办的新春N1拜午宴时说，目 

前已晋最后程序，雪隆惠州会 

馆理事待宪报公布后，就可正 

式向加影市议会申请发展蓝 

图，动土建又帝庙。 

他指出，若申请到政府拨 

出的土地，州政府会给予建庙 

委员会拨款，该委员会会拨出 

5万令吉以协助兴庙的基金。 

他强调，该拨款并非肖动 

化拨川，待图测批准后，须按 

程序申请，才能获得拨款。 

此外，武吉免登国会议员 

方贵伦再次呼吁政府落实落地 

签证或免签证的政策，以吸引 

更多中国游客前来我国。 

他说，这对于中国游客而 

言是一项复杂的手续，而且要 

缴交300人民币（约182令吉) 

的费用，才能领取签证。 

他表示会向内政部提出建 

议，若我国游客从300万人增 

加至500万人，我国的经济必 

定节节上升，W此免签证或落 

地签证势在必行。 

出席者雪隆惠州会长拿督 

李新才、署理会氏杜汉光、筹 

委会主席萧子江、妇女组主任 

锺玉芳、副会长邓海强、叶金 

兴、朱贵财、杨有为及总务赖 

贞锦等。 

醒狮采青表演后，贵宾们与惠州理事一起接青。左起为锺玉 

芳、萧子江、杜汉光、杨有为、邓章钦、赖贞锦、郭素沁、李 

新才、方贵伦、朱贵财、邓海强及叶金兴。 
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大臣：探讨规划机器人技术 

雪州走向航空航天业 
(吉隆坡25日讯）雪州大臣阿 

米鲁丁指出，作为先进州属， 

雪州不仅要走向航空航天业， 

也正在探讨及战略性地规划机 

器人的技术。 

雪州航空研讨会 

他今旱见证雪州投资机构 

与合顺（UMW)发展有限公司 

签署了解备忘录及雪州航空研 

讨会开幕仪式时说，州政府2 

年前巳成立航空理事会，并委 

托一家公S]研究各种行动策 

略。 

“根据州政府对雪州2019 

年及以后的经济研究，我们计 

划建立完整的综合物流体系， 

为投资者提供更有利的生态系 
统。” 

他认为，航空航天领域不 

应仅局限在商用飞机和国防用 

途，而应概括无人机及空中德 

士（Air Taxi) 0 

他提及，政府与航空领域 

业者需合作，在上述研讨会巾 

提出多达30项行动策略下， 

带动和拓展雪州航空事业。有 

关行动策略涵盖各种层面与相 

关领域。 

“这些行动策略有助整合 

巳在雪州扎根的相关领域，并 

锁定特定目标，包括增加公 

司、注人更多人力资源与相关 

商业公司的数量。” 

雪州拥逾62%航天公司 

采战略举措满足全球需求 

阿米鲁丁（左三）见证雪兰莪投资促进机构与合顺发展有限公司 

签署了解备忘录后，与众人手叠手合影。左起为邓章钦及哈山阿 

查哈里；右起为周镓建、华菲及阿都拉昔。 

简化登记商业程序 

提供更大发展空间 

阿米鲁丁说，雪州一直是 

大马航空航天业的主要枢纽， 

其中超过62%的大马航空航天 

公司位于雪州-

他指梳邦机场创建了航空 

航天生态系统，并将它发展到 

雪兰莪其他地区；若追溯历 

史，我国尤其是雪州的航空事 

业是始于80年代，领先新加 

坡和韩国《 

“随着经济快速发展，雪 

州正在采取战略性举措，通过 

进行战略研发与规划，满足全 

球现有需求。” 

他说，自去年第四季度以 

来，我国决定调整航空领域战 

略，以确保雪州航空航天业进 

一步发展，让国家能定位为全 

球航空航天枢纽之一。 

他提及，国家拥有土地储 

备（即将土地集合，以供将来 

出俜或开发），州政府0前决 

定不出售任何土地或出租土 

地。 

阿米鲁丁指州政府已研究 

并且正在战略性地权衡其选 

择，最终敲定在梳邦机场、双 

文丹及吉隆坡国际机场、雪邦 

等地区拓展航空业计划。 

重新安置业务 

“州政府已开始与国际公 

司讨论，将一些全球公司的业 

务搬迁到雪州，进行重新安 

置：有30%.的航空和航空活动 

和需求来肖亚太地区，并且在 

过去10年中发展迅速《 “ 

他提及，全球每年仅生产 

600架飞机，目前有超过1万 

架飞机订单正在申请中，这不 

仅是涉及维护、维修的领域， 

也包括拆除B737�757�767 
和747及空中客车A300等飞 
机° 

“州政府将简化航空业的 

登记与商业程序，为业者提供 

更大开拓和发展空间。” 

出席者包括雪州行政议员 

拿督邓章钦、雪州投资促进机 

构总执行长拿督哈山阿查哈里 

及合顺（UMW)发展有限公司 

产业发展董事周镓建。 
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5亿购空军基地掀争议 

赛莫达：按市价估算 
(吉隆坡25日讯）本地大亨 

丹斯里赛莫达旗下公司 

Kelana Ventures Sdn Blid 

(KVSB)证实参与国防部在雪 

州蒲种马来西亚皇家空军基 

地换地的交易，并澄清该公 

司是依据现有条件估算有关 

土地的价值为5亿令吉。 

它指有关估价也考虑到需 

要支付的未来转换土地的溢 

价（商业和住宅地位），以 

及雪兰莪州政府为未来发展 

可能施加的其他限制和条 

件 

同防部长莫哈末沙布的特 

别官员纳沙两在一项记者会 

上指，尽管财政部属下的房 

产估价及服务局(JPPH)估 

计，有关土地价值为7亿 

5800万令吉，但土地却以5 

亿令吉进行对换。 

KVSB是在一封致函给 

(The Edge财经日报》证实有 

参与国防部换地交易时指 

出，作为换取土地的回报， 

该公司与国防部达成协议， 

共计为该部建造3个新设 

施，总额4亿9990万令吉。 

这3个新的设施分別是柔 

佛巴罗兴建新军营，造价为2 

亿8070万令吉、森美兰申达 

央兴建新的后勤培训中心及 

在吉隆坡同防部兴建新空军 

总部，工程费用分别为1亿 

3730万和8190万令吉。 

KVSB ：尚未签约 

KVSB澄清，该公司和国 

防部至今尚未签署有关换地 

协议和兴建上述设施的合 

约，但在国防部的要求下， 

该公司巳同意先在巴罗动工 

兴建新军营。 

依据日前的报道，KVSB 

被指涉及国防部土地交易弊 

案，以低于市价34%收购位 

于雪州蒲种，占地41.5公顷 

的马来西亚皇家空军基地， 

导致国防部亏损2亿5800万 

令吉的亏损 

国防部已针对土地交换导 

致政府损失一事，向大马反 

贪污委员会投报，其中也包 

括 KVSB 公 R]。 

由前总审计司丹斯里安比 

宁率领的特别调查委员会在 

调查政府部门采购和行政程 

序后，发现国防部的损失。 
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大道特许经营上市公司 

公司 大道 
持有 

股权 

收报 

(令吉） 

股价今天 

表现（％) 

IJM (IJM) 

應 

新街场大道（BESRAYA) 100 1.88 -5.53 IJM (IJM) 

應 新班底大道（NPE) 100 

1.88 -5.53 

加影芙蓉大道（LEKAS) 50 

1.88 -5.53 

西海岸大道（WCE) 40.9 

1.88 -5.53 

达力（TALIWRK) 

TMIW0RK$ COAPORATtON 

蕉赖加影大道 

(Cheras-Kajang Expressway) 
51 0.855 -3.93 

达力（TALIWRK) 

TMIW0RK$ COAPORATtON 

新北巴生海峡大道 

(New North Klang Straits Bypass) 
50.3 

0.855 -3.93 

阿末查基（AZRB) 
AZRB 

巴生谷东部大道（EKVE) 100 0.42 +2.44 

金务大(GAMUDA) 

胃 GAMUDA 

莎阿南大道(KESAS) 70 2.86 -5.92 金务大(GAMUDA) 

胃 GAMUDA 精明防洪隧道（SMART) 50 

2.86 -5.92 金务大(GAMUDA) 

胃 GAMUDA 

西部疏散大道(SPRINT) 51.9* 

2.86 -5.92 金务大(GAMUDA) 

胃 GAMUDA 

白蒲大道（LDP) 43.7* 

2.86 -5.92 

怡克伟士 (EKOVEST) 

：:EKOVEST BERHAO 

大使淡江大道（DUKE)首期 60 0.565 -5.83 怡克伟士 (EKOVEST) 

：:EKOVEST BERHAO 
DUKE次期 60 

0.565 -5.83 怡克伟士 (EKOVEST) 

：:EKOVEST BERHAO 

DUKE第三期 100 

0.565 -5.83 

环球控股(LITRAK) 

//L!TIL\K 

白蒲大道（LDP) 100 4.17 -9.35 环球控股(LITRAK) 

//L!TIL\K 西部疏散大道(SPRINT) 50 

4.17 -9.35 

高峰控股（BPURI) 
吉隆坡-瓜雪大道（LATAR) 50 0.195 平盘 

资料来源：公司、马银行投行研究 

*包括通过43.7%环球控股持有的大道股权 

此计划，政府将推介“塞车费”，即在每 

天六小时高峰期征收0前过路费收费率； 

而晚上11时到凌晨5时之间则免费使用；其他时间 

享有30%折扣。 

上述大道皆由金务大（GAMUDA，5398，主板 

建筑股）和持有43.57%环城控股（LITRAK， 

6645，主板基建股）经营，两者今天遭市场抛售。 

金务大今旱跳空低开24仙或7.9%，于2.80令 

吉开盘。盘中触及今日最低2.64令吉，达肖今年1 

月25日最低，盘中跌40仙或13.2%� 

最终收报2.86令吉，跌18仙或5.92%，成交 

量为4168万2600股。成为全场第8大活跃股和第 

7大下跌股《 

而环城控股与金务大走势一致，跳空低开20仙 

或4.3%，于4.40令吉开盘。盘中跌至今年1月10 

日以来新低4.12令吉，跌48仙或10.4%。收盘报 

4.17令吉，跌43仙或9.35%，成交量为146万 

5500股，成为全场第二大下跌股， 

市场忧其他业者也中招 

一向来依赖政府大型丁程项目和大道经营特许 

权收入的金务大，在我国迎来政党轮替后，估值不 

断被市场看衰，肖去年大选前的收盘价至今巳跌超 

过40% ；环城控股同期也跌25%� 

政府的文告丨丨：其他大道业者投资者恐慌。大道 

经营商IJM (IJM，3336，主板建筑股）、怡克伟士 

(EKOVEST，8877，主板建筑股）、达力 

(TALIWRK，8524，主板贸服股）等在今天面对不 

同程度下跌。 

而仅经营一条大道的业者如阿末查基（AZRB， 

7078，主板建筑股）和高峰控股（BPURI，5932， 

主板建筑股），股价表现一般。 

金务大今天向交易所报备点出，该公司正与政 

府商讨后者接管上述4条大道，并尽力以市场价格 

和惯例达协议。环城控股也报备指了解相关事宜。 

金务大环城盘帽坐10% 
(吉隆泼25日讯）市场担忧政府收购收费大道，将让 

大道股失去“皇冠上的宝石”，抗跌魅力减退，接下 

来料将陷入股价低迷期，金务大（GAMUDA，5398， 

主板建筑股）及环城控股（LITRAK，6645，主板基 

建股）今曰一度跌10%以上。 

首相署在上周六发布文告，政府建议接管雪隆四 

条收费大道特许经营权，并按照特许经营协议的条 

款，分阶段取消过路费，包括白蒲大道（LDP)�吉 

隆坡西部疏散大道（SPRINT)�莎阿南大道 

(KESAS)及精明防洪隧道（SMART)� 

政府的进展，也赞扬政府通过 

首相署发出这项清晰简洁的官 

方宣布，丨丨：投资者了解相关内 

容。 

分析员认为，除了能够减 

轻民众生活负担，这项私有化 

计划能够为金务大提供套利机 

会，专注于建筑和产业发展项 

0� 

“按分类加总估值法，预 

获得总值28亿令吉赔款：丨这 

属于保守预测，间还未纳人料 

在2023年完成的潜在扩展计 

划。，， 

按此预计，该投行估算截 

至今年3月的季度，净负债率 

将从0.58倍减至0.22倍，不 

过相信金务大不会用所获得的 

资金来派发股息，而是用来再 

投资〗 

领域赚幅难再回高位 
希盟政府旱前称竞选宣 

言非圣经，不过从这事件可 

知，政府为了安抚民心，开 

始努力完成承诺。这意味 

着，逐步废除大道收费将是 

不归路】 

大马研究在今天的报告 

悲观认为，目前国内建筑领 

域的低迷走势，并非单纯的 

周期现象，而是正朝向整 

体基本架构面对翻天覆地 

变化的K：期趋势。 

该投行指出，最根本 

的原W是在未来中期内， 

政府大砍基建项目支出， 

以审慎管理政府财政表 

现。另外，政府会对未来 

每一项公共采购领域的程 

序上，采取更高的透明度 

和问责标准程序。 

在没有如前朝惯用颁 

发的高利润、直接商谈方式 

的项目下，分析员毫无掩饰 

认为，这些基建业者的整体 

赚幅未来将永远持低。 

对于金务大，除了基建 

领域，来要面对国内产业领 

域持续低迷的窘境。因此， 

该投行也谨慎看待金务大旗 

下的产业项目。 

金务大评级表 

证券行 评级 
目标价 

(令吉） 

KAF西金证券 守住 2.73 

肯纳格投行研究 跟随大市 3.05 

联昌国际投行研究 减持 2.45 

马银行投行研究 守住 2.70 

大马投行研究 减持 2.20 

艾芬黄氏投行研究 守住 2.70 

大众投行研究 中和 2.75 

达证券 卖出 2.80 

野村证券 买入 3.10 

大马研究也谨慎看待金务大旗下的产业项目 

政府购大道恐失金母鸡 料获28亿赔偿 
肯纳格投行研究正面看待 计脱售4条大道后，金务大能 
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雪州仍有许多空间 

他表示，雪州是大马航空航天工业的 

主要枢纽，其中超过62%航空工业领域都 

座落在雪州，如梳邦、雪邦及双文丹都是 

州内重要的航空工业区域。 

「我们期待有更多的飞机制造基地、 

室内装饰及维修服务工业，视雪州为航空 

航天工业的研发中心，同时也开始与国际 

公司讨论，将业务搬迁到雪州营运。」 

他也说，雪州如今仍有许多空间，用 

为开发和发展航空航天工业。 

投资雪兰莪机构今曰在梳邦举办市民 

大会，旨为探讨雪州航空航天行动蓝图， 

以便加强雪州航空航天工业的系统，将雪 

州打造为重要的航空航天枢纽。 

这场大会共有150名来自中央政府、 

州政府、技术部门及航空航天工业领域代 

表参与，聆听雪州航空航天行动蓝图的汇 

报，并分享各自看法和意见。 

另外，投资雪兰莪机构今曰也与UMW发 

展公司签署谅解备忘录，以进一步推广双 

文丹高价值制造园，带动高科技智能工业 

的发展，包括航空航天工业。 

雪打造航空航天工II{相纽 
梳邦25日讯雪州大臣阿 

米鲁丁放眼，雪州航空航天工 

业在2030年创下1750亿令吉收 

益，因此呼盱各界齐心合作， 

共同达到这项目标。 

他说，这是一项巨大的挑战，所以各 

方如高等学府、培训中心及私人企业等， 

都必须共同合作，协助政府达到目标。 

「例如大学及培训中心，协助提供人力资 

源，私人界是塑造一个生态系统。至于州 

政府则简化企业及飞机的注册程序等。」 

阿米鲁丁是于今日出席雪州航空航天 

行动蓝图市民大会后，如此表示。出席者 

包括雪州行政议员拿督邓章钦、投资雪兰 

莪机构首席执行员拿督哈山阿兹哈里、UMW 

集团制造与工程部主管拿督阿都拉昔、UMW 

发展有限公司主席瓦菲纳兹林及产业发展 

组主任周镓建等。 

阿米鲁丁（左3)出席主持雪州航空航天行动蓝图市民大会，并见证投资雪州 

机抅与UMW发展有限公司签署谅解备忘录，左起为邓章钦、哈山阿兹哈里、阿 

都拉昔、瓦菲纳兹林及周嫁建。 -连国强-
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会 

促 

政 

府 

致 

巴生25日讯丨马来西亚 

/ •：庄严宗亲总会长拿督庄秀春 r 表示，中央政府可参考雪州 

政府的一些政策，尤其是在 

招商引资这部分，要充分利 

用我国的优势，来扩大经济 

蛋糕，照顾人民的福祉。 

庄秀春说，大家都感受 

到经济不景气带给各行业的 

冲击，也为了生活开销而束 

紧腰带。虽然大家明白新政 

府需时摸索，只是国际政治 

经济局势变化迅速，时间和 

机遇都不等人。 

J f 「雪州政府有超过10年 

y J 的执政经验，人民希望在希 

盟政府的领导下，推行更多 

有效的经济政策，能尽快使 

我国经济复苏，让百姓安居 

乐业。」 

他冀望新政府逐步在 

落实大选竞选宣言的同时，能分出轻 

重缓急，尤其是关系到人民生计的经 

济政策，要有明确方向，减轻商家成 

本，带动市场活力。 

庄秀春于前晚出席雪隆庄严同宗 

会所举办「天篷迎春赢战2019」新年 

联欢会，致词时如此表示。 

他认为，面对全球化，我国商家 

必须自我增值来迎接挑战。这也是庄 

严总会设立商机交流群网络平台的主 

要目的，通过交流，交换商业讯息， 

为年轻一代寻找新商机或扩大商业的 

版图。 

出席嘉宾包括雪州行政议员拿督 

邓章钦代表兼巴生市议员陈如坚、总会 

会务顾问拿督斯里庄祷融，总会会务顾 

问及雪隆分会创会人之一庄德枝、顾问 

庄木成、总会署理总会长严崇光、筹 

委会主席庄迪棋，以及雪隆庄严同宗 

会会长庄祥发等。 
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赛莫达公司涉国防部土地交易 吉隆坡25日讯|企业大亨丹斯里赛莫 

达持有的公司Kelana Ventures私人有限公 

司(KVSB )承认，涉及引起反贪污委员会 

局度关〉主的国防部土地父易计划。 

不过，该公司否认，《财经曰报》 

(The Edge Financial Daily)上周五引述 

匿名消息的报导，指控该公司在一项具有 

政治动机的蒲种大马皇家空军基地的土地 

交易案件中，获得34%折扣，导致国防部蒙 

受2亿5800万令吉的亏损。 

根据The Edge报导，该公司认为，有 

关报导是「错误和误导性」，而且「没有 

反映KVSB和国防部之间协议的真实性」。 

该公司指出，这块41.2英亩的土地估 

价5亿令吉，但这不包括未来转换溢价（住 

宅或商业用途），以及雪州政府或会施加 

的其他条件。 

报导指出，该公司与国防部协议，为 

该部打造3座价值4亿9990万令吉的设备， 

包括居銮巴罗建造新的军营，需耗资2亿 

8070万令吉。 

该公司澄清，与国防部的土地交易和 

建设新设备的协议还未签署，但已在国防 

部的要求下，开始在巴罗动工建造军营。 

其他两个设备包括在森美兰申达央 

(Sendayan )建造成本为1亿3730万令吉的 

新物流管理训练中心，以及在吉隆坡建新 

的空军基地，成本为8190万令吉。 

上周四，国防部长特别事务官莫哈末 

纳依沙，针对国阵政府执政期间，在柔佛 

州巴罗和霹雳半港建设军营，涉及与私人 

界交换土地案，向反贪会做出投报。 

这两座军营分别位于森布隆和荅眼拿 

督国会选区，而这两个选区的国会议员， 

分别是前巫统副主席拿督斯里希山慕丁和 

目前告假的巫统主席拿督斯里阿末扎希。 

国防部是在今年1月28日，收到由前 

总稽查司丹斯里安比林领导的政府行政、 

采购和财务调查委员会，针对国防部数个 

计划，包括土地交换案的最终调查报告。 

而根据估计，有关土地交换计划导致政府纟 

亏损或流失超过5亿令吉税收。 K 
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士毛月补逸牵劫政層 
陈锦松 
•教育工作者 

时事评论员 

质正皓然 

吸纳与收编巫统党 

要，其实就间接瓦解 

巫统，让巫统没有翻身 

之余地。按理不是该皆 

大欢喜，没有后顾之忧 

麼？ 

八方论见征稿 

《名家》版《八方论见》 

栏目，供各界人士发表意见， 

唯不设稿费。 

来稿请附真实姓名与联系 

方式，并以电脑打字，电邮至 

opinion@orientaldaily.com. my 

予本报言论互动组编辑。本版 

谢绝一稿多投，亦不做任何私 

人回复。 

A年1月金马仑国会议席的补选，国阵 

~7候选人南利莫哈末诺以1万2038票打 

败三名对手，其赢得的多数票达3238张， 

比去年5月大选的597张大幅增加逾四倍， 

这让巫统与伊党因为「有效合作」而尝到 

了「甜头」，靓丽的胜利使两个以种族为 

本位的反对党体察到合则两利，分则两败 

的道理。 

这给巫统的逆势而上打下强心针，似 

乎也让巫统寻求在政坛翻盘看到希望。身 

为首相的土团党会长马哈迪或许看透巫统 

打得是什么「算盘」，如果不「剿灭」巫 

统，分解巫统，该党无疑将成为马来人的 

另一个强大的选项，威胁著希盟。 

最近，退党的7名巫统国会议员陆续 

跳槽到土团党，让土团党的国会议员直接 

由原有的15人增加到22人。对于一个在希 

盟只占有少数国席的土团党而言，这是一 

次「大丰收」。不费吹灰之力，马上进账 

7个国席。事实上，希盟内部对巫统党员跳 

槽土团党是有不同意见的，土团党的壮大 

是给希盟加分还是本质上威胁著其他成员 

党？在有限政治资源的争夺下，此举也让 

人联想安华两年后接位是否存在变数。 

跳槽党员改变希盟 

土团党在接收这些前巫统国会议员 

时，本来口说会与希盟成员党商议的， 

但强势的马哈迪在政坛的角色一向是「主 

动出击」不是「被动逐流」，为了本党的 

利益，马哈迪当然期待成员党之间是互为 

信任的、合作的、共赢的。土团党作为希 

盟成员虽然现在拥有22国席，仍然属于小 

党，不及行动党的42个国席与公正党的50 

个国席，两年后如果马哈迪退下首相的官 

职，土团党是否还能在希盟内与各党平起 

平坐，这或许正是马哈迪考量的？ 

政治的现实，马哈迪不得不为土团党 

的未来掂量。没有马哈迪的光环‘巫统的 

势力是否会因为希盟没有了一个强势的领 

导人反而被巫统收编，让巫统得以再次重 

生？吸纳与收编巫统党要，其实就间接瓦 

解巫统，让巫统没有翻身之余地。按理不 

是该皆大欢喜，没有后顾之忧么？ 

土团党四年前成立的背景明显的就是 

要对抗巫统！巫统的失意就是土团党的得 

意。马来人的选项毫不含糊，他们要在土 

团党、巫统及伊党作选择。此消彼长，土 

团党必然要标榜其代表马来人群体的利益 

是不会改变的。 

考验土团党马来势力 

一些人对土团党吸纳巫统党要的方式 

有不同的解读，甚至断言马哈迪要在其退 

位前成功复制巫统2.0，这个思路基本认定 

当时马哈迪加入反对党骨子里不是要改变 

马来西亚，目的只是要打垮时任巫统主席 

纳吉罢了。 

前首相纳吉涉及的一马公司丑闻， 

需要经过法庭冗长的审讯，纳吉正通过补 

选开始其「大能量」的反击。纳吉多次重 

申他与人们耳熟能详的四大命案无关，他 

抨击希盟政府接到其管家投报四个月后， 

重审却遥遥无期。他指，10多年以来，行 

动党不断重复指控他涉及蒙古女郎阿丹杜 

亚、副检察司凯文莫莱斯、阿马银行创办 

人胡申及雪州行政议员欧阳捍华的政治秘 

书赵明福等命案。纳吉的反击’对许多选 

民而•‘充满疑惑’难道过去纳吉真的是 

被政敌污蔑与栽赃，吃了死猫？ 

接下来在3月2曰的士毛月州议席补选 

应会成为重要的关注点。士毛月补选上演 

四角战，希盟、国阵、社会主义党，以及 

一名独立人士将在本场补选一决高下。 

土团党原任州议员荅迪亚莫哈末诺因 

心脏病逝世，509大选他得票2万3428张。 

以8964张多数票打败其余3位国阵、伊党及社会 

主义党候选人。此次补选是希盟在大选胜出成为 

执政党后的第六场补选。这次补选的选民共有5 

万4503人，马来选民有3万6857人占了69.2%、华 

裔有8939占了 16.8%、印裔则有7062占了 13.3%， 

另外有399其他种族占0.7 %。 

这个补选会成为焦点，起因是土团党是否 

能在巫统与伊党的夹攻下突围。土团党此次选举 

的成败势将考验著土团党马来选区的支持力度是 

否仍然稳固，而不容易被同样标榜代表马来人的 

政敌巫统与伊党所分化。 

有人希望看到希盟的分裂，利用马来社 

会妖魔化行动党，再继续丑化马哈迪的「权力 

欲J，无疑的，一些人竟然可以对贪腐的纳吉政 

权仍然念念不忘，不知道他们对这个国家的前朝 

政府「把贪腐进行到底」是抱著怎样的态度。 

总之，纳吉与马哈迪，一位前首相与一位 

现任首相，就是目前这个国家两个马来领袖的 

选项。问问自己，509大选后的今天，您更相信 

谁可以有效领导这个国家？ 士毛月补选的马来选 

民几近70 %，他们的投票倾向是具有指标性意义 

的，纳吉的网红与「所到之处广受欢迎」，前国 

家领袖的腐败可以有这么多的「追随者」以及一 

些媒体没有「是非」观念的「起哄」而不是发挥 

舆论的鞭策与引导功能，难道这不是对我国政治 

与媒体道德的最大讽刺。 
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与巨法垃圾場種化美化 

別再亂丟垃圾！ 
(加影25日讯）种花美化非法垃圾场，杜绝垃圾虫 

再乱丢垃圾！ 

蕉赖皇冠城居协联同行动党双皇支部，清理皇冠城 

第五区路边空地的垃圾后，在空地种植15棵太阳花，盼 

此举动令到非法垃圾场从此“消失”。该非法垃圾场地 

段是学校保留地，过去数年被不负责任人曼当垃圾场使 

用，国州议员多次视察亦无法解决有关问题，最近更因 

为天气炎热导致垃圾失火，引起居民关注。 

据了解，承包商每次清理垃圾后，垃圾堆很快再 

现，年复_ •年，最近加影市议员颜丽丽提出种花美化建 

议，获得万宜国会议员王建民支持，拨款赞助15棵太阳 

花。皇冠城居民协会理事日前与行动党双皇支部成员， 

和加影市议员刘佳达及颜丽一起参与清理垃圾，过后种 

植太阳花，并以黑色透明布料筑起“布墙”： 

提议美化非法坦圾场的颜丽丽，也参与种植工作。 

居 
协主 

席林 

伟民向《大都 

会》社区报记者 

指出，希望透过 

美化杜绝垃圾， 

可解决非法垃圾 

场问题；他也认 

为学校保留地应 

尽早建学校，才 

能一劳永逸解决 

有关问题。 

盼杜絕垃圾問題 
林偉民（皇冠城居協主席） 

他说，非 

法垃圾场问题已 

多年无法解决， 

环境变得糟糕， 

当地人口越来越 

多，乱丢垃圾情 

况也恶化，他 

希望市议会在执 

法方面能加以严 

惩，而罚或对垃 

圾虫已无太大作 

用，因此可效仿 

新加坡做法，让 

垃圾虫扫街。他 

披露，居民公 

民意识心态很重 

要，乱丢垃圾行 

为令人厌恶。 

丘欽瀚：應提高公民意識 
•^卩影市议员丘钦瀚 

/JU也说，种植太阳 

花的用意，不只是美化， 

同时提高居民的公民意 

识，期望能阻止垃圾虫不 

再将垃圾丢在那里。 

他不确定此举能否有 

效阻止垃圾虫，惟他希望 

这是可行的方法。 

不负责任者把坦圾丢在空地，日积月累下，空地变成一个 

非法垃圾场。 

美化非法垃圾场，盼阻止垃圾虫乱丢垃圾。 

皇冠城居民协会理事与行动党双皇支部成员推动杜绝非法垃圾活动。左 

六起为林伟民及颜丽丽；右五是刘佳达。 
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論 mm. 
(加影2 5日讯）为让蕉 

赖金山花园居民更安全出 

入，Prolintas大道公司将于该 

花园街接蕉加大道处兴建长 

约250公尺及共有4条车道的 

新路段，更为宽阔及安全》 

工程将于7月动工，预计10月 

竣工》 

行动党莲花苑州议员黎潍福 

今日与Prolintas大道公司代表--

同召开新闻发布会时表示，由于 

原有衔接金山花园及蕉加大道的 

金山路（Jin Cheras Hartamas )的 

路口较为危险，加上路面破损不 

已，威胁道路使用者的安全。 

“为了方便居民出人，加影 

市议会今日修补金山路的坑洞， 

作为短期解决方案，让居民在等 
待新路口建竣前使用£ ” 

他也说，•旦新路段启用 

后，金山路将全面关闭，禁止民 

众的车辆驶人，仅开放让在该路 

旁进行发展计划的重型车辆使 

用。同时，发展商必须确保该道 

路处于良好的状态。 

感 

黎潍福（右二见金 

山路修朴道路工程，并S布 

Prolintas大道公司将于7月兴 

建衔接金山花园及蔑加大道 

的新道路。左起为依汉、莫 

.哈末菲里及李伟业；右一为 

阿凡。 

旦发展计划建竣后，我们 

一将要求加影市议会重开金 

山路，作为替代路线及通往捷运站的 

行人道用途。” 

黎潍福表示，由于金山花园位 

于吉隆坡市政局、安邦再也市议会及 

加影市议会的交界处，是一个‘它不 

管”的地方，他也曾针对该课题向加 

影市议会反映。“早前我们不确定金 

山路是属于哪一个地方政府的管辖范 

ill 围，经查证后确认是加影市议会的路 

^ 段，并采取行动，重铺道路。” 

他也说，他针对该课题致函给吉 

隆坡市政局，他希望居民能给他们更 

多时间去提升该路段。 

出席新闻发布会者包括加影市议员李伟 

业、Prolintas大道公司公关协调员依汉、莫 

哈末菲里、阿凡及蕉赖金山花园居民协会副 

主席简俊兴。 

將 
要 

重 
開 

路 

？疑 
fe |S| 

業發 

山工 

荦程 

S有 

李 
伟业表示，目前金 

山路已出现下沉现 

象，估计与进行中的发展计 

划及排污工程有关，许多重 

型车辆出人所致。 

• _ “金山路是该花园的主 

^要道路，每日有逾1千辆汽车 

使用该路出人，该路同时也 

能通往其他地区。” 

另外，简俊兴说，尽管 

金山路能通往其他地区，但 

却在过去12年来不曾获得提 

升。 

他补充，该路经常出现 

非法垃圾及不法之徒冒充警 

察非法设立路障等现象，居民协会必须资 

费清理丢弃在路旁的非法垃圾。 

“我希望新道路建竣后，可减少发 

生车祸及非法活动。” 

關 
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溝渠飄臭味未見派員清理 
张小姐 

‘灵 市SS 26/2路、林肯大学 

，学院周边的沟渠恶臭味 

满飞天已有一段时间，我每日早晨都会 

路经该路段，惟没看见有清洁工人清理 

沟渠，相信这是导致沟渠臭味飘逸的原因。 

我希望当局可即时派员前来清理， 

因为平日有许多花园居民都路经此{ 

段，前往格拉那再也轻快铁站乘搭轻 
快铁^ ” 

哩’ 

：路 • 

r轻_ 

可電郵市政廳投訴 
《大都会》社区报建议张 

小姐在面对这样的情况时，可 

向八打灵再也市政厅投诉，投 

诉热线为03-7954 2020�张小 

姐也可电邮至市政厅（aduan@ 
mbpj.gov.my )投诉。 
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巴生濱海區仁嘉隆楊氏公會 

筵開140席熱鬧慶元宵 
(仁嘉隆25日讯）雪兰莪巴生滨海区仁嘉 

隆杨氏公会上周六晚在雪兰莪洪氏公会九豹夫 

妇冷气礼堂举办“圆通堂91周年、理事会34周 

年、青年团21周年暨妇女组14周年纪念”，以 

及“2019己亥年元宵节及颁发大专生纪念品联 

欢晚宴”，筵开140席，来自全马各地及国外 

宗亲出席参与，场面温馨喜洋洋。 

大会主席杨意成指出，新春元宵晚宴及会 

庆是该会常年庆典节目，除了欢庆新春佳节， 

主要是促进乡亲联谊。他感谢来自国内外的宗 

亲踊跃出席a. 

杨生侨：积极栽培族亲后代 

马来西亚杨氏公会署理总会长杨生侨指 

出，滨海疒嘉隆杨氏公会不但积极栽培青年和 

妇女组的杨氏家人，举办各类有益身心的活动 

外，每年都颁发励金给学业优异的杨家子孙， 

这是一份鼓励，也是关怀及爱的传承： 

他深信杨氏总会在大家积极共同努力下， 

会继续沿着•贯积极进取的精神，把杨氏总会 

发扬光大。他呼吁还没有加人任何杨氏属会的 

杨姓族人们，加人杨氏大家庭，•起为杨家族 

人功谋大业a. 

巴生滨海区仁嘉隆杨氏公 

U杨荣平、杨美娇、杨生併、 

宵节，主宾合影9左起是杨忠明、杨文丑、杨星 

丨永山、杨连发、杨金忠、杨德建。 

巴生滨海区 

仁嘉隆杨氏公 

会三机构理事与 

总会代表共切91 

周年生日蛋糕。 

前排左起是杨 

传敬、杨金英、 

杨美矫、杨星 

耀、杨意成、杨 

生侨、杨明发。 

刘永山：希盟逐步落实竞选宣言 

行动党万津区州议员刘永山致词时说，希 

盟政府的竞选宣言，会逐步落实，政府最新宣 

布废除大道收费，是兑现对选民的承诺。 

他说，政府已经开始与大道公司展开 

谈判，以收购该公司七下条大道特许经营 

权.包括白蒲大道（LDP )�西部疏散大道 

(SPRINT )�沙亚南大道（KESAS)及精明隧 

道（SMART)o 
筹委会主席暨杨氏总会妇女组主席杨美娇 

指出，该会每一年都颁发会员子女奖励金，鼓 

励他们勤勉向学，为国家作育英才，并举办各 

项活动，如：与其他社团联谊和交流，中秋晚 

宴、感恩双亲之夜、羽毛球赛、桌球赛、保龄 

球赛等。 

“先辈们所奠定的基础，需要新一代来继 

承，所以我们把杨氏会青年团与妇女组矿大发 

展，让公会有更茁壮的接班人，” 

她说，该会特别颁发服务奖给在公会默默 

付出超过二，=十年的理事和历届会长等，感 

谢与肯定他们的贡献。她感谢宗亲们的支持， 

筹委会努力工作，使周年纪念元宵节晚宴成功 

举行。 
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醒狮采青表演后，贵宾们与惠州理事一起接青。前排左起为钟玉 

芳、萧子江、杜汉光、杨有为、邓章钦、赖贞锦、郭素沁、李新才、 

方贵伦、朱贵财、邓海强及叶金兴。 

人头税已经从3500令吉减至2000 

令吉，以减轻企业缴付人头税和 

成本的运作。她透露，来临的3月 

份国会也会逐步修订人民不满和 

质疑的法令。 

“原产品的价格开始上涨， 

就意味着我们的出口开始增加； 

出口量增加，也就表示国库的收 

人将会增加；国民收人增加，大 

家需要缴税，政府的国库将会更 

充裕，各种在竞选宣言所承诺的 

事项将会--•的落实。” 

武吉免登国会议员方贵伦再 

次呼吁政府对中国游客落实落地 

签证或免签证的政策，以吸引更 

多中国游客到我国观光9 

他指出，他会向内政部提出 

建议，若我国游客从300万人增加 

至500万人，我国的经济必定节节 

上升，因此免签证或落地签证势 

在必行。 

出席者包括雪隆惠州会长拿 

督李新才、署理会长杜汉光、筹 

委会主席萧子江、妇女组主任钟 

玉芳、副会长邓海强、叶金兴、 

朱贵财、杨有为及总务赖贞锦d 

雪隆惠州會館團拜 

鄧章欽：惠州會館申請建廟 

僅差大臣簽名頒佈憲報 
(吉隆坡25 R讯）雪州行政 

议员邓章钦指出，雪州非伊斯兰 

教事务委员会已在去年批准雪隆 

惠州会馆申请在士毛月区兴建关 

帝庙的土地，最后•个程序是雪 

州州务大臣的签名，就能在宪报 

上颁布。 

宪报颁布后可呈图测 

他补充，雪隆惠州会馆理事 

需等到宪报颁布后，就可以正式 

向加影市议会提呈发展图测，才 

能动土发展关帝庙的建设。 

他指出，-旦申请获批和动 

工前，雪州政府会拨出5万令吉， 

作为协助兴建该庙的基金,：他强 

调，该拨款不是自动化，待图测 

获批后，该会理事需依据程序向 

政府申请，才能获得拨款。 

邓章钦是周日出席雪隆惠州 

会馆举办的新春团拜午宴上致词 

时，如是指出。 

郭素沁：收费站须逐一废除 

原产业部长郭素沁则指出， 

虽然政府有意计划要废除大道收 

费站，特别是城市范围的收费站， 

但因新政府上任后要面对超过1兆 

令吉的国债，因此要等政府有更 

多资源后，才逐一废除收费站。 

她说，希盟政府在大选前许 

下的承诺和宣言已渐渐落实，譬如 

新政府上任-个月后就废除消费 

税，政府也从今年1月起，陆续退 

还消费税与个人所得税给商家。 

她也举例，种植园丘的外劳 
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爭取更多國際公司業務遷入 

雪毪化航空航天業 

阿米鲁丁（左三）在见证雪兰莪投资促进机构与合顺发展有限公司签署谅解 

航空备忘录仪式后，与众人手叠手合影，以示各造将携手合作，为雪州航空领域 

开拓和促进发展&左起为邓章钦和哈山阿查哈里；右起为周镓建、华菲及阿都拉 

昔。 

(首邦市2 5日讯）雪州大 

臣阿米鲁丁指出，航空航天 

领域( A e r o s p a c e  a n d  A v i a t i o n  

Industry)不应仅局限在商用飞 

机和国防用途，而应概括无人 

机（D r o n e s )、空中德士（A i r  
Taxi ) «他也预计空中德士将在 

明年进军市场。 

UMW签航空备忘录 

他今早主持雪州投资机构与合顺 

(UMW)发展有限公司签署谅解备忘 

录与雪州航空研讨会开幕仪式时说,州 

政府早在两年前已成立航空理事会， 

并委托•家公司进行研究各种行动策 

略。 

“根据州政府对雪兰莪州2019年 

及以后的经济研究，我们计划建立-

个完整的综合物流体系，以提供高影 

响价值的行业，确保增值制造可以到 

位，并为投资者提供更有利的生态系 
统0 “ 

他说，雪兰莪州不仅走向航空航 

天业，而且雪州作为一个先进州属， 

也正在为未来探讨与拟定战略性地规 

划机器人的技术。 

他说，州政府、联邦政府及航空 

领域业者都有必要携手合作，而在上 

述研讨会中提出的多达30项行动策略 

下，带动和拓展雪州的航空事业。有 

关行动策略是涵盖各种层面与相关领 

域。 

“有了这些行动策略后，将有助 

整合已在雪州札根的相关领域，并锁 

定特定目标，其中包括增加公司、注 

入更多人力资源与相关商业公司的数 
，’ 

里。 

他说，截至n前为止，雪州一直 

是马来西亚航空航天业的主要枢纽， 

其中超过62%的马来西亚航空航天公 

司位于雪州_。 

他指出，梳邦机场（Sultan Abdul 
Aziz Shah Airport )创建航空航天生态 

系统，并将其发展到雪兰莪的其他地 

区；若追溯历史，我国尤其是雪州的 

航空事业是始于80年代，领先在新加 

坡和韩国之前。 

战略研发规划满足需求 

“随着经济的快速发展，雪兰莪 

州正在采取战略性的举措，通过进行 

战略研发与规划，满足全球现有的需 
求。” 

他说，自去年第四季度初以来， 

我国决定调整航空领域的战略，以确保 

雪州航空航天业的进_ •步发展，使国家 

能够战略性地将本身定位为全球航空航 

天枢纽之并将进_ •步维持国家经济 

增长，以及确保有关领域继续成为国内 

生产总值（GDP)的主要贡献者，并与 

其他州属相比仍保持23%的增长率。 

他说，国家拥有土地储备（即将 

土地集合在一起以供将来出售或开发的 

做法），而州政府现在决定不出售任何 

土地或出租土地。 

“雪州子民在维护、维修和运营 

(MR0),飞机零件和制造业工作，甚 

至我们的员工也在世界许多地方与主要 

的航空航天品牌和航空公司合作，如阿 

联酋航空、新加坡航空、国泰航空，甚 

至空中巴士，而不是忘记军事的维护和 

运营和制造工艺。” 

确保本地工业中小企大飞跃 

他说，州政府要确保本地工业与 

中小企业能够在航空航天业发展方面实 

现重大飞跃。 

他认为，国有企业直接作为主要 

运营商参与，而不仅仅是作为利益相关 

者，行业将获得更高的收人，这是因为 

他们能加快业务流程所需的许多业务流 

程和需求。 

他说，州政府已研究并在战略性 

地权衡其选择，最终敲定在梳邦机场、 

双文丹及吉隆坡国际机场（KL1A)� 
雪邦等地区拓展航空业计划。 

“我们期待有更多的维护、维修 

和运营、飞机制造基地及飞机室内装潢 

(Aircraft Interior )等，甚至将雪州定 

位为研发航空航天中心。” 

他披露，州政府已开始与国际公 

司讨论，以将一些全球公司的业务搬迁 

到雪州，以进行重新安置。 

他说，有30%的航空和航空活动和 

需求来自亚太地区，并且在过去10年中 

发展迅速。 

雪歡迎更多人進軍航空業 

阿 米鲁丁说，全球5 

每年仅生产600架飞 

机，目前有超过1万架飞机订 

单正在申请中，这不仅是涉 

及维护、维修和运营的领域， 

也包括拆除B737�757�767 
和747以及空中客车A300等飞 

机0 

他说，雪州是人们通往亚 

洲航空航天业的门户，州政府 

欢迎更多人参与者与进军航空 

行业，包括投身于飞机零部件 

供应链等领域。 

他说，州政府将简化航空 

业的登记与商业程序，为业者 

提供更大的开拓和发展空间。 

出席者包括雪州行政议员 

拿督邓章钦、雪州投资促进机构 

首席执行员拿督哈山阿查哈里、 

主席华菲及合顺（UMW )发展 

有限公司产业发展董事周镓建。 

阿米鲁丁（右三起）在邓章 

钦等人陪同下，出席并见证雪兰 

莪投资促进机构与合顺发展有限 

公司签署航空谅解备忘录仪式与 

雪州航空研讨会。 
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雪隆莊嚴同宗會新春聯歡會-

莊秀春：招商引資惠商民 

聯邦可參考雪政策 
(巴生25日讯）马来西亚庄 

严宗亲总会长拿督庄秀春表示， 

联邦政府可参考雪州政府的一些 

政策，尤其是在招商引资这部 

分，要充份利用我国的优势，扩 

大经済蛋糕照顾人民的福祉。 

他说，人民都感受到经济不 

景气带给各行业的冲击，也为了 

生活开销而束紧腰带，但大家也 

理解新政府还需要时间来摸索， 

只是国际政治经済局势变化很 

快，时间和机遇都不等人： 

盼经济复苏走上轨道 

他披露，雪州政府已经有超 

过十年的执政经验，可以从中参 

考，而人民希望在希盟政府的领 

时，能分出轻重缓急，尤 

其是关系到人民生计的经 

済政策，要有明确方向， 

制定清楚政策，走在正确 

的轨道上，就会一定看到 

成果，才不会事倍功半。” 

庄秀春是于日前出席雪隆 

庄严同宗会所举办的新年联欢会 

表示，面对世界贸易全球化趋势 

下，大马的华商也面对严峻的挑 

战。 

他说，面对全球化，大马商 

家必须自我增值来迎接挑战，而 

这也是庄严总会设立商机交流群 

网络平台的目的，盼通过交流， 

交换商业讯息，为年轻一代寻找 

新商机或扩大商业的版图。 

巴生残障儿童中心。 

出席嘉宾包括雪州行政议员 

拿督邓章钦的代表巴生市议员陈 

如坚、总会会务顾问拿督斯里庄 

祷融、庄德枝；顾问庄木成、总 

会署理总会长严崇光、总秘书庄 

兴发及筹委会主席庄迪棋等。 

雪隆庄严同宗会会长庄祥发 

庄致词时表示，在新的一年里， 

希望大马人民能够不分种族，团 

结一致来体现国家的中庸精神。 

他说，农历新年是团聚的好 

雪隆庄严同 
宗会理事与一众 

嘉宾捞生博取好 

彩头。左起庄迪 
棋、陈如坚、庄 
祥发、庄秀春、 

庄祷融、庄德 

枝、严崇光、庄 
兴发及庄木成。 

导下，推行更有效的经济政策， 

能尽快使大马经济复苏与走上轨 

道，让百姓安居乐业和过美好的 

曰子。 

“不过，我也希望新政府 

能逐步在落实大选时的竞选宣言 

新商机或扩大商业的版图。 

拨款助4慈善团体 

另-方面，雪隆庄严同宗会 

举行新春联欢会时，拨款给4家 

慈善团体，包括福爱之家、慈爱 

之家、金鹰俱乐部（老人院）及 

他说，农历新年是团聚的好 

日子，•年一度的新春联欢会， 

也就是秉持这样的优良传统文 

化，并也借此向晚辈传达传统文 

化的重要性，加强对传统文化的 

认识。 
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